
Protokół 

z obrad LI Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 29 września 2023 r. 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 13 radnych 

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Zastępca Wójta – Paweł Goliszek 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

4. Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

5. Kierownik SO – Krzysztof Czerwiński 

 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji o godz. 12.10 dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska, powitała 

Państwa Radnych, Przedstawicieli Urzędu Gminy, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, Panią Skarbnik Gminy, 

Panią Sekretarz Gminy, Pana Kierownika Referatu SO, Pana Informatyka, oraz Państwa Sołtysów i tutaj 

szczególnie chciałam powitać zawodników którzy przybyli na naszą sesje. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność i rozpoczęła obrady. 

Czy do przedstawionego porządku obrad maja Państwo jakieś wnioski? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: nie ma wniosków. 

Radni porządek obrad zaopiniowali pozytywnie 13 głosami za. 

 

Do punktu 2-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado zanim przejdę do sprawozdania           

z działalności Wójta z okres międzysesyjny chciałbym też również gorąco serdecznie powitać naszych sportowców 

którzy szczególne osiągnięcia zanotowali w swoich dyscyplinach które uprawiają i chciałbym wręczyć dzisiaj 

nagrody które zgodnie z uchwałą Rady Gminy podjęto dużo wcześniej i regulaminem przyznawaniem tychże  

nagród, przyznałem takich nagród 4 i chciałbym to w tym punkcie chciałbym pogratulować i wręczyć; nagroda za 

wysokie wyniki sportowe w roku 2022 w wysokości, to jest finansowa dla  …………………….. wraz z serdecznymi 

z życzeniami dalszych sukcesów (nastąpiło wręczenie nagrody wraz z gratulacjami) 

Kolejna nagroda za wysokie wyniki sportowe dla  ……………………….  (nastąpiło wręczenie nagrody wraz                     

z gratulacjami) 

Kolejna nagroda za wysokie wyniki sportowe dla ……………………… (nastąpiło wręczenie nagrody wraz z 

gratulacjami) 

Kolejna nagroda za wysokie wyniki sportowe dla …………………………… (nastąpiło wręczenie nagrody wraz                           

z gratulacjami) 



Tak jak wspomniałem już, oczywiście bardzo serdecznie Wam dziękuję za reprezentowanie Gminy no to wtedy 

idzie wraz z waszą waszymi postępami z waszymi wynikami idzie też wieść o Gminie Gostynin z tego się bardzo 

cieszymy, życzymy oczywiście powodzenia i budowania w dalszej kariery do kadry Polskiej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: W imieniu Rady Gminy Gostynin również serdecznie 

gratulujemy dziękujemy za godne reprezentowanie Gminy Gostynin za promowanie Gminy Gostynin i tutaj w tym 

miejscu czy ktoś z zawodników chce zabrać głos, to proszę! 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: a jest się czym pochwalić, więc myślę że tak. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: proszę powiedzieć o powołaniu do kadry. 

Powiem parę słów o ………………., bo to on dzisiaj jest tutaj gwiazdą tutaj treningi rozpoczął w 2018 roku regularnie 

uczestniczy we wszystkich szkoleniach, zawodach, obozach sportowych letnich i zimowych no i ta jego ciężka 

zaowocowała w tym że w grudniu zeszłego roku na Mistrzostwach Polski został powołany do Kadry Narodowej           

i teraz 25 października wylatuje do Hiszpanii na Mistrzostwa Europy takie połączone z wycieczką na 6 dni leci, 

także mam tylko dla Państwa prośbę abyście mocno za niego kciuki trzymali i to właściwie tyle także dziękuję.  

………………………… może ja powiem nie o sukcesach, tylko tak z wielką radością, przyjemnością, szczęściem                    

o sukcesie obecnych moich zawodników jak i tych wyróżnionych. 

Chciałbym serdecznie Państwu podziękować Wysoka Rado, Panie Wójcie Pani Skarbnik Pani Sekretarz, Panie 

Wice Wójcie za ogromny kredyt zaufania który 7 lat temu nas obdarowaliście  więc w podzięce taki oryginalny 

prezent chciałbym żeby u Państwa, czy u Pana Wójta, czy może u Pani Sekretarz na półce, wykonany oczywiście 

przez uczniów i rodziców Uczniowskiego Klubu Sportowego Zwoleń Team. Dzięki wsparciu Gminy przytoczę tutaj 

cytat „Nasza społeczność wrotkarska może rozwijać swoje sportowe ambicje oraz aktywnie spędzać czas 

podnosząc sprawność fizyczną”, za co serdecznie dziękujemy 29 września, przekażę tutaj uroczyście na ręce może 

Pana Wójta (nastąpiło wręczenie prezentu) 

………………………………..  jeśli mogę powiedzieć  coś o sobie no to w tamtym roku również udało mi się dostać 

powołanie do kadry i występowałam w Mistrzostwach Europy we Włoszech tak we wrześniu tamtego roku, poprzez 

jakby zajęcie wielu złotych znaczy nie złotych może tylko srebrnych i brązowych medali na Mistrzostwach Polski 

Narodowej. 

……………………………..  i ja również w tamtym roku udało mi się dostać do Kadry Narodowej, byłem na 

Mistrzostwach Kardyce na mecz Belgii i udało mi się zostać mistrzem Polski. 

 Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Szanowni Państwo dodam tylko jeszcze, że jest jeszcze piąta nagroda,     

z uwagi na nieobecność nagrodzonych ale informacje taką publiczną podaje, dla  …………………………  taka piąta 

nagroda. 

Mając na uwadze szacunek i uznanie za wyniki jakie Łukasz Zwoleń Team osiąga  i niesie w Polsce wieść o Gminie 

Gostynin podjęliśmy już kroki i mamy podpisaną umowę o budowie torów wrotkarskiego w Zwoleniu praktycznie w 

miesiącu październiku wykonawca z którym podpisaliśmy umowę wejdzie z robotami także wkrótce doczekacie się 

też toru wrotkarskiego to jest w ślad za uznaniem waszych osiągnięć. 

……………………………   ja dodam, że Anna Iwańska nieobecna osiągnęła wraz z Klaudią Tyszkiewicz obecną 

tutaj jak  i ………………………….. srebrny medal Mistrzostw Polski w takiej konkurencji jak sztafeta roku 2022 w 

Dusznikach Zdrój Podczas Mistrzostw Europy, Mistrzostw Polski, ona jako osoba powyżej 30 lat także też jeździ i 

tak samo jak Państwo słyszycie,  może ktoś gdzieś tam widział zajmuje naprawdę wysokie miejsca, czym dalej w 

las trochę jest trudniej, gorzej z regeneracją natomiast no to było mega osiągnięcie w tej całej trójki więc i dla 

…………………………. uznanie jak i dla ………………………… gdzie w sumie razem współpracowały i sobie 

srebrny medal na Mistrzostwach Polski. Także ja w imieniu ……………………………….. bardzo dziękuję za tą miłą 

nagrodę Dziękuję bardzo 

(Z sali posiedzeń wyszli zawodnicy sportowi) 



Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado! Szanowni Państwo! niniejszym 

przekładam sprawozdanie z działalności Wójta za okres międzysesyjny to jest od 31 sierpnia 2023 r, do 29 września  

2023r.  

W tym czasie odbyłem 3 spotkania poza Urzędem Gminy: 

- w dniu 2 września uczestniczyłem w Dożynkach Gminnych w Sokołowie, 

- w dniu 22 września uczestniczyłem w VI Gminnym Turnieju Piłki Nożnej Sokołów 2023 o Puchar Wójta Gminy 

Gostynin  który odbył się przy Szkole Podstawowej w Sokołowie, 

- w dniu 23 września brałem udział w 12 edycji Narodowego Czytania, które odbyło się w Szkole Podstawowej          

w Solcu. 

 

Wydałem 24 zarządzenia Wójta: 

Lp. Nr zarządzenia Data wydania Treść zarządzenia 

1 114 30.08.2023r. w sprawie: zmiany planu finansowego dochodów i wydatków Urzędu 

Gminy Gostynin na 2023 rok. 

2 115 30.08.2023r. w sprawie: zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku 

dochodów z przeznaczeniem na wydatki i zadania realizowane ze 

środków Funduszu Pomocy. 

3 116 31.08.2023r. w sprawie: zasad zwrotu kosztów przejazdu dzieci i uczniów, których 

droga do przedszkola/szkoły w obwodzie/poza obwodem, której 

dziecko mieszka przekracza odległości wymienione w ustawie Prawo 

oświatowe. 

4 116a 31.08.2023r. w sprawie: określenia kosztów refundacji dowozu dzieci i                   

uczniów, których droga do przedszkola/oddziału przedszkolnego/innej 

formy wychowania przedszkolnego/szkoły w obwodzie/poza 

obwodem, której dziecko mieszka przekracza odległości wymienione 

w ustawie Prawo oświatowe innym środkiem transportu niż 

komunikacja publiczna na okres 01.09.2023r. do 31.12.2023r. 

5 117 31.08.2023r. w sprawie: zastępowania dyrektora szkoły. 

6 118 31.08.2023r. w sprawie: powołania komisji konkursowej na „ Najładniejszy Wieniec 

Dożynkowy” o nagrodę Wójta Gminy Gostynin. 

7 119 31.08.2023r. w sprawie: przyjęcia informacji o przebiegu wykonania planów 

finansowych instytucji kultury za I półrocze 2023 roku.  

8 120 31.08.2023r. w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

9 121 31.08.2023r. w sprawie: zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku 

dochodów z przeznaczeniem na wydatki i zadania realizowane ze 

środków Funduszu Pomocy. 

10 122 31.08.2023 w sprawie: udzielenia Kierownikowi Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Gostyninie upoważnienia do wydawania decyzji 

administracyjnych w indywidualnych sprawach dodatków 

mieszkaniowych. 

 11 123 06.09.2023r. w sprawie: zastępowania dyrektora szkoły. 

12 124 11.09.2023r. w sprawie: upoważnienia pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy 



Społecznej w Gostyninie do prowadzenia postępowań w sprawach 

dodatków mieszkaniowych. 

13 125 11.09.2023r. w sprawie: upoważnienia pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Gostyninie do przeprowadzania wywiadów 

środowiskowych mających na celu ustalenie uprawnień do dodatków 

mieszkaniowych. 

14 126 12.09.2023r. w sprawie: zastępowania dyrektora SP w Solcu. 

15 127 12.09.2023r. w sprawie: zastępowania dyrektora SP w Zwoleniu. 

16 128 14.09.2023r. w sprawie: zastępowania dyrektora SP w Białotarsku. 

17 129 14.09.2023r. w sprawie: zastępowania dyrektora SP w Sokołowie. 

18 130 14.09.2023r. w sprawie: zastępowania dyrektora SP w Teodorowie. 

19 131 18.09.2023r. w sprawie: powołania komisji przetargowej na przedmiot zamówienia 

pn. „Zakup i dostawa paliw płynnych do pojazdów służbowych i 

sprzętu”. 

20 132 25.09.2023r. w sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości stanowiącej 

działkę nr 67/2 o powierzchni 0,4379 ha położoną na terenie wsi 

Marianów Lucieński gm. Gostynin. 

21 133 25.09.2023r. w sprawie: upoważnienia pracownika Urzędu Gminy Gostynin do 

czynności kontrolnych.  

22 134 25.09.2023r. w sprawie: upoważnienia pracownika Urzędu Gminy Gostynin do 

czynności kontrolnych. 

23 135 25.09.2023r.  w sprawie: upoważnienia pracownika Urzędu Gminy Gostynin do 

czynności kontrolnych. 

24 136 25.09.2023r.  w sprawie: upoważnienia pracownika Urzędu Gminy Gostynin do 

czynności kontrolnych. 

 

I. W zakresie Referatu Finansowego. 

1. Wydano 36 zaświadczenia i 16 informacji w sprawie posiadania gruntów, dochodowości oraz niezaleganiu w 

podatkach.  

2. Wprowadzono 104 zawiadomienia o zmianach w danych ewidencji gruntów. 

3. Wydano 22 decyzji w sprawie zmiany wymiaru podatków na rok 2023.  

4. Przyjęto i wydano decyzje dla 526 wniosków  w sprawie  zwrotu podatku akcyzowego zawartego w  cenie oleju 

napędowego wykorzystywanego na cele działalności rolniczej na łączna kwotę do zapłaty 822 629,67 zł. 

5. Rozliczono 45 sołtysów z wpłat K-103. 

6. Zaksięgowano 207 szt. wpłat zobowiązań podatkowych od osób fizycznych i prawnych. 

7. Przyjęto w kasie 580 szt. wpłat za odpady komunalne. 

8. Przyjęto w kasie 685 szt. wpłat za zobowiązania pieniężne. 

 

W zakresie spraw oświatowych: 

1. W dniu 5 września przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie Delegatury w Płocku wnioski o wydanie opinii 

dotyczącej zgodności aneksów do arkuszy organizacji na rok szkolny 2023/2024 z przepisami prawa oświatowego 

Szkoły Podstawowej im. Orła Białego w Białotarsku, Szkoły Podstawowej im. Bohaterów 1 grudnia 1939 r.                   

w Emilianowie, Szkoły Podstawowej im. Marii Kownackiej w Sokołowie, Szkoły Podstawowej im. Władysława 



Stanisława Reymonta w Solcu, Szkoły Podstawowej w Teodorowie, Szkoły Podstawowej im. Powstańców 

Styczniowych w Zwoleniu. 

2. W dniu 6 września Wójt zatwierdził aneksy do arkuszy organizacyjnych dla siedmiu szkół. 

3. W dniu 11 września 2023 r. przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie aktualizację wniosku o udzielenie 

dotacji celowej na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe w 2023r. oraz 

wniosek o środki z funduszu pomocy dla uczniów będących obywatelami Ukrainy na wyposażenie  w podręczniki, 

materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe. 

4. W dniu 12 września przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie Delegatury w Płocku wnioski o wydanie 

opinii dotyczącej zgodności aneksów do arkuszy organizacji na rok szkolny 2023/2024 z przepisami prawa 

oświatowego Szkoły Podstawowej im. Władysława Broniewskiego w Lucieniu. 

5. W dniu 13 września wysłano do Ministerstw Edukacji i Nauki w Warszawie podpisaną umowę z Ministrem 

Cyfryzacji w związku z przekazaniem komputerów przenośnych typu laptop dla uczniów klasy IV w związku                  

z realizacją ustawy z dnia 7 lipca 2023 r. o wsparciu rozwoju kompetencji cyfrowych uczniów  i nauczycieli  (Dz. U. 

poz. 1369). Łączna wartość przedmiotu umowy: 242.463,75 zł. 

6. Do 15 września wpłynęło 77 wniosków o przyznanie świadczenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym, 

natomiast po terminie 5 wniosków. 

7. W dniu 15 września podpisano umowę z Specjalnym Ośrodkiem Szkolno-Wychowawczym w Gostyninie                   

o zwrot kosztów przejazdu uczniów niepełnosprawnych. 

8. W dniu 19 września podpisano umowę z czteroma rodzicami o zwrot kosztów przejazdu uczniów 

niepełnosprawnych. 

9. W dniu 22 września przesłano podpisane do Ministra Edukacji i Nauki porozumienie o udzielenie wsparcia 

finansowego dla Szkoły Podstawowej im. Bohaterów 1 grudnia w Emilianowie na realizację zadania w ramach 

przedsięwzięcia pod nazwą „Poznaj Polskę”. Wnioskowana kwota dofinansowania 5.000,00zł. wkład 1.250,00zł. 

10. W dniu 25 września wpłynęły dwa wnioski na dofinansowanie pracodawcom kosztów kształcenia młodocianych 

pracowników w 2023 r. 

11. Na bieżąco załatwiane są sprawy związane z funkcjonowaniem i działalnością szkół z terenu Gminy Gostynin. 

II. W zakresie zagospodarowania przestrzennego 

1. Wydano 19 decyzji o warunkach zabudowy, 24 projektów decyzji jest w uzgodnieniach. 

2. Wydano 1 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 1 projekty decyzji jest w uzgodnieniach. 

3. Wydano 2 decyzji zmieniających warunki zabudowy. 

4. Wydano 3 decyzji o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy. 

5. Wydano zaświadczeń o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego. 

6. Wydano 47 zaświadczeń o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

7. Wydano 1 zaświadczenia o przeznaczeniu gruntów w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Gostynin. 

8. Wydano 3 postanowień o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego lub z przepisami odrębnymi. 

9. Wydano 2 wypisy i wyrysy z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

10. Wydano 0 decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia. 

11. Wpłynęły 2 wnioski o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację 

przedsięwzięcia. 

 

III. W zakresie Referatu Geodezji, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa  

1. Wpłynęło 12 wniosków o dokonanie podziału nieruchomości. 

2. Wydano 7 decyzji zatwierdzających podział nieruchomości. 



3. Wydano 1 decyzje umarzającą w całości postępowanie w sprawie naruszenia stosunków wodnych. 

4. Sporządzono 1 aneks do umowy dzierżawy na grunty stanowiące własność Gminy w m. Leśniewice. 

5. Sporządzono 2 wykazy dot. nieruchomości przeznaczonych do dzierżawy.  

6. Sporządzono dokumentację z pierwszego ustnego przetargu nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości 

położonej w miejscowości Huta Zaborowska. 

7. Przygotowano 2 protokoły ustaleń w sprawie wykupu działki w m. Choinek oraz sprzedaży działek  w  m. Strzałki.  

8. Wydano 20 zawiadomień o ustaleniu numeru porządkowego budynku. 

9. Wydano 1 informację o nadanym numerze porządkowym budynku. 

10. Wydano 8 oświadczeń o pracy w gospodarstwie rolnym. 

11. Przyjęto 5 wniosków o zmianę przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2023. 

12. Dokonano 20 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych. 

13. Wydano 1 decyzje zezwalającą na usunięcie drzew rosnących w pasie drogowym. 

14. Wystąpiono z 1 wnioskiem do Starosty Gostynińskiego o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew                              

z nieruchomości stanowiących własność Gminy Gostynin w miejscowości Emilianów.  

15. Udzielono odpowiedzi na 1 wniosek o udostępnienie informacji publicznej. 

IV. Inwestycje  

I. Zamówienia publiczne 

1. Podpisano umowę na zadanie pn. Rozbudowa boiska szkolnego na terenie Szkoły Podstawowej w Zwoleniu        

z Wykonawcą: BORA Sp. zo.o. z Płocka - na kwotę 199 164,13 zł. 

2.Podpisano umowy z wykonawcą BMB BUDOWNICTWO Sp. zo.o. Sp. komandytowa z Gostynina na przebudowy 

dróg gminnych: 

- w m. Kazimierzów - na kwotę 147 600,00 zł; 

- w m. Baby Górne – na kwotę 147 600,00 zł; 

- w m. Nowa Wieś – na kwotę 172 200,00 zł; 

- w m. Rybne – na kwotę 129 150,00 zł; 

- w m. Budy Kozickie – na kwotę 578 100,00 zł; 

- w m. Emilianów – na kwotę 221 400,00 zł; 

- w m. Gulewo – na kwotę 270 600,00 zł. 

3. Podpisano umowę z Wykonawcą HAL BUD Halama Spółka Jawna na zadanie pn. Modernizacja świetlicy 

wiejskiej Domu Ludowego w m. Sieraków - na kwotę 219 142,57 zł. 

4. W postępowaniu pn. „Zakup i dostawa kruszywa z przeznaczeniem do wbudowania w drogi gminne wybrano 

ofertę złożoną przez Z.P.H.U. „Zbych – Trans”  Lubstów cena brutto 114,99zł/tonę. 

5. Ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na zakup i dostawę paliw płynnych do pojazdów 

służbowych i sprzętu. 

 

II. Inwestycje realizowane w ramach budżetu i funduszy sołeckich 

1. Zamontowano lampy solarne w miejscowościach: Miałkówek, Józefków i Białe – Antoninów. 

2. Zakupiono i zamontowano system klimatyzacji z funkcją ogrzewania w świetlicy wiejskiej w m. Solec. 

3. Zakupiono i zamontowano system klimatyzacji z funkcją ogrzewania w Domu Ludowym w m. Legarda. 

4. Utwardzono kostką brukową teren przy świetlicy wiejskiej w m. Anielin. 

5. Rozpoczęto realizację inwestycji pn.„Modernizacja świetlicy wiejskiej „Domu Ludowego” w m. Sieraków”. Termin 

realizacji zadania: 17.11.2023r. Wykonawca robót: HAL-BUD HALAMA Spółka Jawna.  Gmina Gostynin otrzymała 

dofinansowanie na prace remontowe dla świetlicy z środków budżetu Województwa Mazowieckiego „Mazowsze 

dla lokalnych centrów integracyjnych 2023” w kwocie 150 000zł. 



6. Zakończono realizację inwestycji pn.:„ Przebudowa Szkoły Podstawowej w Sierakówku”. Wykonawca robót: 

Gminny Zakład Komunalny. 

7. Zatwierdzono koncepcję projektową zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa kładki przez rzekę w miejscowości 

Lucień”. Wykonawca dokumentacji: Urban Architekt z Olsztyna. Koszt opracowania dokumentacji: 30 750,00zł. 

Termin realizacji do 15 grudnia 2023r (złożenie wniosku o uzyskanie pozwolenia na budowę) 

8. Wyłoniono Wykonawcę robót oraz Wykonawcę nadzoru inwestorskiego dla zadania inwestycyjnego pn.: 

„Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Emilianowie”- (w najbliższym czasie zostaną podpisane umowy) 

Wykonawcę robót: Przedsiębiorstwo Budowlane KROL Sp. z o.o. Sp. k., Kłodawa Umowny koszt wykonania robót: 

1 195 832,14zł Nadzór inwestorski: Specjalistyczne Biuro Inwestycyjno - Inżynierskie PROSTA-PROJEKT, 

Chmielnik Umowny koszt nadzoru: 28 290,00zł. Termin realizacji zadania: 15.11.2024r. (wykonawca projektu: 

F.H.U. PROJEKT) 

9. Zgłoszono zakończenie prac na inwestycji pn.: „Modernizacja kompleksu sportowego „Moje Boisko Orlik - 2012” 

przy Szkole Podstawowej w Sierakówku”. 

Wykonawca robót: „KORTBUD” Sp z o.o. Umowny koszt wykonania robót: 413 034,00zł. 

10. Ogłoszono postępowanie w trybie zapytania ofertowego w formule „zaprojektuj i wybuduj” w celu wyłonienia 

wykonawcy dla zadania pn.: „Budowa garażu dla samochodu bojowego na działce 17/6 OSP Lucień, w celu 

zapewnienia gotowości bojowej (działka będąca w użyczeniu gminy)”. 

11. Zakończono realizację inwestycji pn.: „Modernizacja części budynku Szkoły Podstawowej w Białotarsku” 

Wykonawca robót: HAL-BUD HALAMA Spółka Jawna Koszt wykonania robót budowlanych: 157 088,91zł. 

12. Podpisana została umowa z Wykonawcą oraz rozpoczęto realizację zadania pn.: „Modernizacja budynku             

w      m. Baby Górne w związku ze zmianą sposobu użytkowania budynku handlowego na świetlicę wiejską”. 

Wykonawca robót: HAL-BUD HALAMA Spółka Jawna. Umowny koszt wykonania robót: 81 994,95 zł. Termin 

realizacji zadania: 30.11.2023r. 

13. Rozpoczęto roboty budowlane związane z wykonaniem zadania pn.: „Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych (PSZOK) w miejscowości Solec, gmina Gostynin”. Wykonawca robót: Gminny Zakład 

Komunalny. 

 

III. Inwestycje drogowe (realizowane w ramach budżetu i funduszy sołeckich) 

1. Trwają prace przy przebudowie drogi : 

- w m. Bierzewice - 122m 

2. Podpisano umowy na przebudowę drogi: 

- w m. Rybne -180 m; 

- w m. Nowa Wieś – 200 m; 

- w m. Emilianów – 300 m; 

- w m. Kazimierzów  - 200 m ; 

- w m. Gulewo  - 300 m; 

- w m. Budy Kozickie – 250 m. 

Łącznie: 1,43 km 

3. Podpisano umowę na modernizację nawierzchni drogi  w m. Baby Górne – 300 m/1500m2. Termin wykonania: 

do 22 listopada 2023r. 

4. W opracowaniu dokumentacja do rozpoczęcia postępowania przetargowego na przebudowę drogi Skrzany – 

Feliksów odc. dł 250 m. 

5. W opracowaniu projekty na przebudowę dróg w m. Stefanów, Bierzewice i Krzywie. 

 

IV. Inne działania Referatu Rozwoju Gospodarczego 



1. Wydano łącznie 4 decyzje na lokalizację, prowadzenie robót oraz umieszczenie w pasie drogowym dróg 

gminnych urządzeń infrastruktury technicznej niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami 

ruchu drogowego. 

2. Wydano 6 uzgodnień na lokalizację urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach stanowiących drogi 

wewnętrzne. 

3. Podpisano 6 umów na dzierżawę nieruchomości stanowiących drogi wewnętrzne w związku z prowadzeniem 

robót i umieszczeniem urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach. 

 

V. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony Cywilnej 

Wpłynęło 21 wniosków dotyczących wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej Ewidencji Działalności 

Gospodarczej. 

Zdarzenia w ewidencji ludności;  

- urodzeń  – 6 

- zgonów – 15 

- zameldowań na pobyt stały – 42 

- zameldowań na pobyt czasowy – 16 

- wymeldowania z pobytu stałego – 49 - wymeldowania z pobytu czasowego – 3  

- wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 40 

- udostępnienie danych osobowych – 14 

dowody osobiste; 

- przyjęcie wniosków dowodowych – 85 

- wydanie dowodu osobistego – 77 

- unieważnionych  dowodów – 105 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych;  

Odbyło się 2 posiedzenia komisji, rozpatrzono ogółem 16 wniosków.  

Do Sądu skierowano 3 wnioski w celu wydania postanowienia co do dalszego leczenia osób uzależnionych. 

VI. W zakresie Referatu Organizacyjnego 

1. Prowadzono sprawy kadrowe i organizacyjne Urzędu. 

2. Wydano 47 zaświadczeń o pełnieniu funkcji sołtysa w związku z dodatkiem 300 plus dla sołtysów pełniących 

funkcję co najmniej dwie kadencje. 

3. Przyjęto na roboty publiczne 4 pracowników i  

4. Zwolniono 1 pracownika z robót publicznych  i zatrudniono na uzupełnienie.  

5. Sporządzono świadectwa pracy 10 pracownikom kończącym roboty publiczne. 

6. Przyjęto na staż 1 pracownika do ref. Zagospodarowania Przestrzennego. 

7. Sporządzono dwie nagrody jubileuszowe dla pracowników. 

8. Sporządzono umowy zlecenia dla osób pełniących funkcje kalkulatorów informatycznych w Obwodowych 

Komisjach Wyborczych w wyborach do sejmu i senatu. 

9. Referat przygotowuje wybory do Sejmu i Senatu oraz Referendum Ogólnokrajowe zarządzone na 15 

października 2023 r.. 

10. Dokonano przeglądu budynków strażnic w Helenowie, Kazimierzowie, Miałkówku i  budynku domu Ludowego 

w Legardzie pod kątem zorganizowania w nich lokali wyborczych zgodnie z postanowieniem Komisarza 

Wyborczego w Płocku. Obecnie na terenie Gminy Gostynin jest 15 obwodów stałych i jeden odrębny w szpitalu. 

11. Referat zakończył pracę i zdał do Mazowieckiej Izby Rolniczej dokumenty z wyborów do izb rolniczych. 

Delegatami Gminy Gostynin są Pan Wojciech Biniewicz zam. Sieraków i Pan Marcin Brudnowski zam. Białotarsk. 



12. Przyjęto na stan 15 komputerów i 5 laptopów z oprzyrządowaniem i oprogramowaniem z Programu „Cyfrowa 

Gmina”. 

13. Sporządzono wyciąg z rejestru Kultury dla Gminnej Biblioteki Publicznej z.s. w Solcu. 

14. Sporządzano informację do policji w sprawie zatrudnienia dłużników alimentacyjnych. 

15. Obecnie referat obsługuje  9 skazanych  wykonujących prace na cele społecznie użyteczne we współpracy                   

z Sołtysami i Dyrektorami Szkół. 

16. Na bieżąco przyjmowane są na stan środki trwałe i przedmioty nietrwałe. 

Ponadto Referat Organizacyjny prowadzi bieżące sprawy organizacyjne i gospodarcze zapewniając sprawne 

funkcjonowanie Urzędu.   

VII. W zakresie Promocji i Funduszy Pomocowych 

1. Złożono wnioski w Programie - Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych na zadania: 

- Zakup 2 autobusów niskoemisyjnych na potrzeby dowozu uczniów do szkół na terenie Gminy Gostynin 

- Przebudowa dróg gminnych w miejscowościach Jastrzębia, Belno, Pomarzanki i Osiny 

- Przebudowa i rozbudowa stacji uzdatniania wody w m. Krzywie i w m. Kozice 

- Rozbudowa budynku Szkoły Podstawowej w Solcu 

- Budowa ogólnodostępnych parkingów na terenie Gminy Gostynin 

- Remont kościoła parafialnego w Parafii pw. św. Wojciecha w Solcu 

- Renowacja założenia grobowego rodziny Bardzińskich przy kościele pw. św. Stanisława BM w Sokołowie 

- Remont zabytkowego budynku szkoły w Lucieniu 

Na dzień dzisiejszy otrzymano informację o przyjęciu wniosku na Przebudowę dróg gminnych  w miejscowościach 

Jastrzębia, Belno, Pomarzanki i Osiny oraz na Remont zabytkowego budynku szkoły  w Lucieniu 

2. Złożono wniosek rozliczający  Cyfrowa Gmina granty PPGR  

W trakcie realizacji i rozliczania jest projekt grantowy pod nazwą: „Cyfrowa Gmina”, a także zadania  w ramach 

„Mazowiecki Instrument Aktywizacji Sołectw MAZOWSZE 2023” – „Mazowsze dla sołectw 2023” oraz Ekologiczny 

piknik rodzinny Szkoły Podstawowej w Białotarsku, który odbył się 14 czerwca 2023 r.  

- Aktualizowanie inwentaryzacji obiektów sportowych w aplikacji app.maps.m-sport. Jako gmina jesteśmy 

zobligowani do dokonywania wpisów/aktualizacji mapy, w związku z otrzymaniem dofinansowania w ramach 

„Program modernizacji kompleksów sportowych Moje Boisko – ORLIK 2012 - edycja pilotażowa 2022”. 

- Bieżąca publikacja aktualności i wydarzeń gminnych na stronie internetowej gminy 

- Współpraca przy opracowaniu strategii OFM jako partnera projektu.- Obszar Funkcjonalny Miasta Płocka. 

- Zorganizowano  Dożynki Gminne w Miejscowości Sokołów w dniu 2 września br. 

- Przygotowano i przeprowadzono konkurs wspieranie wydarzeń integrujących środowisko kobiet, pielęgnujących 

polskość oraz podnoszących świadomość obywatelską i kulturową pn. „Pielęgnowanie polskości – tradycja  

mazowieckich potraw”. 

- Przygotowano i przeprowadzono konkurs  na „Najładniejszy wieniec dożynkowy” o nagrodę Wójta Gminy 

Gostynin. 

Bieżące sprawy referatu (dotyczące budynku po byłym GCKiTWGG, ewidencja gospodarstw agroturystycznych        

i inne) 

  

VIII. W zakresie Głównego Specjalisty ds. Inwestycji 

1. Koordynacja działań związanych z realizacją przedsięwzięcia inwestycyjnego pn. „Budowa i przebudowa 

infrastruktury kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Gostynin”. 

2. Koordynacja działań związanych z realizacją przedsięwzięcia inwestycyjnego pn. „Budowa kontenerowej 

przepompowni strefowej wody wraz ze zbiornikiem retencyjnym na wodę w m. Podgórze”. 



3. Koordynacja działań związanych z realizacją przedsięwzięcia inwestycyjnego pn. „Rozbudowa sieci kanalizacji 

sanitarnej w m. Bierzewice”. 

4. Udział w spotkaniach i uzgodnieniach dokumentu Strategii Rozwoju Ponadlokalnego w Ramach Partnerstwa 

Obszaru Funkcjonalnego Miasta Płocka. 

5. Przygotowanie i złożenie wniosku o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla zadania pn.: 

„Rozbudowa drogi gminnej w miejscowości Helenów”. 

 

IX. W zakresie Referatu Gospodarki Odpadami 

1. Wpłynęły 75 deklaracje o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, (w tym 24  pierwszych, 

37 zmieniających, 10 zerujących, 4 korekty); 

2. Wysłano 24 zawiadomienia z informacją o numerze rachunku bankowego po złożeniu przez właściciela 

nieruchomości pierwszej deklaracji; 

3. Wpłynęło 11 zgłoszeń do ewidencji zbiorników bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni ścieków; 

4. Wpłynęły 2 wnioski o udostępnienie  informacji publicznej.  

5. Na podstawie art. 2 ust. 1 i art. 10 ust. 1 ustawy o dostępie do informacji publicznej z dnia 6 września 2001r. 

udzielono odpowiedzi w zakresie informacji dotyczących firm asenizacyjnych posiadających aktualne zezwolenie 

na odbiór i transport nieczystości ciekłych z terenu Gminy Gostynin. 

6. Przyjęto i wprowadzono do Centralnej Ewidencji Emisyjności budynków 7 deklaracji  dotyczących źródeł ciepła  

i źródeł spalania paliw. 

7. Wydania 5 poświadczeń z Centralnej Ewidencji Emisyjności budynków  dotyczących źródeł ciepła  i źródeł 

spalania paliw. 

8. Przyjęto  2 oświadczenia w związku ze zmianą deklaracji CEEB. 

9. Przyjęto od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych (podmiotów gospodarczych prowadzących działalność 

gospodarczą) nie objętych systemem gospodarowania odpadami przez gminę. (Obowiązek kontroli wynika z art. 6 

ust. 5a ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, Dz. U. 2022 poz. 2519); 

- 2 oświadczenia, 

- 12 dowodów uiszczenia opłaty za odbiór odpadów pochodzących z prowadzonej działalności, 

10. Zaksięgowano 2003 wpłaty za odpady komunalne na łączną kwotę 263 948,44 zł; 

11. W związku z prowadzoną egzekucją zaległości wystawiono: 

- 51 upomnienia na łączną kwotę 36 005,20 zł 

- 8 tytułów wykonawczych na łączną kwotę 11 109,00 zł  

12. Sporządzono 7 elektronicznych zawiadomień wierzyciela do organu egzekucyjnego: 

- 2 w sprawie umorzenia postępowania egzekucyjnego w związku ze spłatą zaległości przez dłużnika, 

- 5 w sprawie zawieszenia postępowania egzekucyjnego związku ze  złożonym wnioskiem o udzielenie ulgi                

w opłacie.  

13. Wygenerowano i wydano 132 kompletów kodów kreskowych do identyfikacji worków na odpady komunalne dla 

właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Gostynin; 

14. Wydano 1 decyzję orzekającą o umorzeniu części zaległości oraz rozłożeniu na raty pozostałej kwoty zaległości 

z tytułu gospodarowania odpadami komunalnymi. 

15. Wydano na wniosek przedsiębiorcy 1 decyzję orzekającą  o cofnięciu zezwolenia na prowadzenie działalności 

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych z terenu Gminy Gostynin. 

16. Wysłano  do Wykonawcy 28 zgłoszeń: 21 dotyczących wstawienia/zabrania pojemników mieszkańcom, oraz    

7 dotyczących braku odbioru.  

17. Wysłano 46 wezwań do złożenia deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi do 

właścicieli nieruchomości, którzy nie dopełnili ustawowego obowiązku. 



18. Wysłano do właścicieli nieruchomości 35 pism z informacją o powstałej na koncie nadpłacie, w odpowiedzi 

wpłynęło: 

- 6 wniosków o zaliczenie nadpłaty na poczet przyszłych zobowiązań t.j.  na rok 2024; 

- 3 wnioski o zwrot nadpłaty; 

- 6 wniosków o przeksięgowanie w związku z wpłatą na błędny numer rachunku. 

19. Sporządzono i przesłano do Wykonawcy comiesięczne zestawienie z wykazem nieruchomości z których należy 

odebrać odpady komunalne. 

20. Zgodnie z art. 5a i 5aa oraz art. 9u i 9v ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, przeprowadzono 

9 kontroli nieruchomości w zakresie posiadania umów na wywóz nieczystości ciekłych z nieruchomości,  posiadania 

dowodów wykonania obowiązku wywozu nieczystości ciekłych z nieruchomości zgodnie z Regulaminem 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Gostynin, oraz posiadania kompostownika i kompostowania w 

nim bioodpadów. Z każdej kontroli został sporządzony protokół dla każdej ze stron. 

21. Dokonano rozliczenia usługi odbioru odpadów za miesiąc sierpień 2023 r. na podstawie  dokumentacji 

przekazanej przez Wykonawcę oraz na podstawie systemu pozycjonowania satelitarnego GPS pojazdów 

odbierających odpady z terenu Gminy Gostynin i wysłano Wykonawcy informację o kwocie należnej na kwotę                            

256 874,54 zł brutto. 

22. Dokonano rozliczenia ilości odpadów odebranych z nieruchomości niezamieszkałych należących do Gminy 

Gostynin w tym: Plac zabaw w Bierzewicach, Ośrodki Zdrowia w Lucieniu i Józefkowie oraz odpady zebrane przez 

Zakład Komunalny w Solcu z terenu Gminy Gostynin. Kwota do zapłaty  za miesiąc sierpień 2023 r. wynosi  2400,00 

zł, za miesiąc wrzesień 1050,00 zł.  

23. Wysłano 10 zawiadomień do podmiotów wpisanych do Rejestru Działalności Regulowanej prowadzących 

działalność w zakresie odbioru i transportu odpadów   o zamiarze wszczęcia kontroli w zakresie przestrzegania        

i stosowania przepisów ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Obowiązek przeprowadzenia kontroli 

wynika z art. 9u ww ustawy. Kontrole podmiotów  przeprowadzane są w dniach od 27 września do    10 października 

2023 r. 

24. W związku z otrzymaną informacją o porzuconych odpadach w miejscowości Marianka, wysłano do właściciela 

nieruchomości wezwanie do uprzątnięcia odpadów z miejsca nie przeznaczonego do ich składowania. Właściciel 

nieruchomości poinformował, że dniu 18 września odpady zostały uprzątnięte. Oględziny miejsca potwierdziły 

uprzątnięcie odpadów. 

25. W dniu 5 września Referat Gospodarki Odpadami przygotował dekoracje stoiska gminnego podczas                    

XV Dożynek Gminnych w Sokołowie w dniu 2 września 2023 roku.  

Na stoisku gminnym w ramach akcji „SEGREGUJESZ - ZYSKUJESZ” zorganizowano zbiórkę baterii: „SADZONKA 

ZA BATERIE” oraz prezentacje przez mieszkańców zasad prawidłowej segregacji odpadów „POKAŻ JAK 

SEGREGUJESZ”. W  zamian za udział w akcji, pełnoletni mieszkańcy gminy otrzymali sadzonki krzewów 

ozdobnych, natomiast dzieci kolorowanki edukacyjne, zestawy klocków lego oraz bańki mydlane. Łącznie 

przekazano mieszkańcom Gminy Gostynin: 

- 270 sadzonek krzewów ozdobnych, 41 kolorowanek edukacyjnych, 10 mini zestawów klocków Lego, 10 baniek 

mydlanych. 

26. Pracownicy referatu w ramach współpracy z fundacją Animal Ghost zaangażowali się również w akcję  „Gminna 

akcja jest taka adoptuj zwierzaka” – karma wraca, piekąc ciasteczka oraz przekazując karmę dla zwierząt 

przebywających pod opieką fundacji, pochodzących również z terenu Gminy Gostynin. Wypieki przeznaczone były 

dla mieszkańców w zamian za datki na rzecz fundacji. 

Dzięki prowadzonej akcji na stronie internetowej Gminy Gostynin w miesiącu wrześniu 2 bezpańskie psy odłowione 

z terenu Gminy Gostynin znalazły nowy dom. 

27. W ramach referatu gospodarki odpadami przygotowano dokumentację do przeprowadzenia postępowania 



przetargowego na odbiór i zagospodarowanie odpadów na 2024 rok. 

28. Referat Gospodarki Odpadami od miesiąca kwietnia obsługuje Punkt konsultacyjny „Czyste Powietrze”                   

w ramach którego: 

- udzielono mieszkańcom z terenu Gminy Gostynin 21 konsultacji w zakresie otrzymania dotacji na wymianę 

kopciucha z Programu „ Czyste Powietrze” oraz rozdano 21 ulotek informacyjnych 

- za pośrednictwem puntu konsultacyjnego złożono 3 wnioski o dofinansowanie na wymianę źródła ciepła oraz          

5 wniosków o wypłatę środków w ramach programu czyste powietrze; 

- przyjęto 5 zgłoszeń dotyczących bezdomnych oraz padłych zwierząt, 

- odłowiono 3 bezdomne psy, które zostały przekazane do schroniska TOMVET w Łowiczu.  

Współpracując z fundacją dla zwierząt Animal Ghost, udzielono pomocy 2 kotom i 1 psu  

29. W związku z otrzymaną informacją dokonano oględzin padłych zwierząt: 

- sarna w miejscowości Legarda 

- klępa w miejscowości Legarda 

30. Po przeprowadzeniu oględzin zgłoszenie przekazano zgodnie z właściwością do właściciela drogi - Zarządu 

Dróg Powiatowych. 

31. Na bieżąco w referacie  odbywa się bezpośrednia obsługa interesantów 

X. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

1. Przyjęto 1 zgłoszenie o pomoc w formie zasiłków celowych i celowych specjalnych. 

2. Przyjęto 34 zgłoszenia o pomoc w formie zasiłków okresowych, wydano 34 decyzje. 

3. Przyjęto 33 zgłoszenia o pomoc w formie świadczenia rzeczowego i świadczenia pieniężnego na żywność oraz 

wydano 33 decyzje. 

4. Przyjęto 13  zgłoszeń o pomoc w formie gorącego posiłku w szkole. 

5. Przyjęto 1 zgłoszenie o pomoc w formie zasiłku stałego. 

6. Przeprowadzono weryfikację 11 zasiłków stałych. 

7. Wydano 20 wniosków ze skierowaniem na orzeczenie Powiatowej Komisji ds. orzekania  o niepełnosprawności. 

8. Wydano 15 zaświadczeń  o korzystaniu z pomocy społecznej. 

9. Wysłano 18 pism na Policję oraz 4 do Sądu. 

10. Udzielono 5 porad prawnych. 

11. Odbyło się 1 posiedzenie zespołu interdyscyplinarnego działającego w oparciu o ustawę o przeciwdziałaniu 

przemocy domowej. 

12. Odbyło się 8 spotkań grup roboczych związane z procedura niebieskiej karty. 

13. Procedura niebieskiej karty wpłynęło 7 wniosków. 

14. Przeprowadzono 2 wywiady środowiskowe na potrzeby świadczeń rodzinnych. 

15. Przeprowadzono 6 wywiadów alimentacyjnych osób zobowiązanych na rzecz osób ubiegających się o pomoc 

w innych ośrodkach. 

16. Skierowano 2 wnioski do Sądu o wgląd w sytuację rodziny. 

17. Sporządzono 3 wnioski o udostępnienie danych osobowych do innych Instytucji. 

18. Skierowano 4 osoby do Centrum Integracji Społecznej. 

19. Pracownicy GOPS uczestniczyli w szkoleniu - Zmiany w ustawie o pomocy społecznej. 

20. Z zakresu Karty Dużej Rodziny przyjęto i wprowadzono 11 wniosków. Wydano 32 kart tradycyjnych, oraz 25 

kart elektronicznych, w produkcji jest 29 kart. 

21. Przyjęto 11 wniosków i wydano 11 zaświadczeń o wysokości przeciętnego miesięcznego dochodu 

przypadającego na jednego członka gospodarstwa domowego osoby fizycznej, która zamierza złożyć wniosek          

o przyznanie dofinansowania z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej lub 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 



22. Z zakresu świadczeń rodzinnych przyjęto 22 wnioski o ustalenie prawa do świadczeń rodzinnych na stary okres 

zasiłkowy oraz 69 wniosków na nowy okres zasiłkowy. 

23. Wydano 44 decyzji. 

24. Wystawiono 94 zaświadczeń. 

25. Wypłacono 292 zasiłków pielęgnacyjnych, 17 świadczeń rodzicielskich, 71 świadczeń pielęgnacyjnych, 

jednorazową zapomogę z tyt. urodzenia dziecka dla 5 osób, specjalny zasiłek dla opiekuna dla 12 osób. 

26. Fundusz alimentacyjny wypłacono dla 75 osób, przyjęto 22 wnioski na nowy okres zasiłkowy, wydano                   

17 decyzji. 

27. Wysłano 17 zawiadomień do dłużników alimentacyjnych o przyznanych świadczeniach. 

28. Wysłano 15 wniosków do Komornika Sądowego w sprawie przyłączenia się do postępowania egzekucyjnego. 

29. Wysłano 6 wezwań o przeprowadzenie wywiadu alimentacyjnego. 

30. Przeprowadzono 3 wywiady alimentacyjne. 

31. Wszczęto 1 postępowanie w sprawie uznania dłużnika alimentacyjnego za uchylającego się od świadczeń 

alimentacyjnych. 

32. Wysłano 1 wniosek do komornika o ustalenie adresu zamieszkania. 

33. Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie na bieżąco obejmuje pomocą i wsparciem osoby 

przebywające na terenie Gminy z Ukrainy. 

34. Realizacja zadań na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy: 

- Złożono 2 wnioski na wypłatę świadczenia pieniężnego za zakwaterowanie i wyżywienie obywateli Ukrainy. 

35. Przyjęto 10 wniosków na dodatek mieszkaniowy. 

36. Wydano 10 decyzji odnośnie dodatku mieszkaniowego.   

37. Na bieżąco sporządza się  zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania i informacje. 

 

XI. W zakresie Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z siedzibą w Solcu  

1. Statystyka udostępnień księgozbioru. 

Działalność biblioteczna - ilość użytkowników, liczba woluminów 

Odwiedziny w bibliotece - 799 użytkowników 

Wypożyczenia - 1682  woluminów 

Odwiedziny w czytelni - 18 czytelników 

Udostępnienia księgozbioru na miejscu - 28 woluminów 

Udzielone informacje e-biblioteczne - 23 

 

2. Działalność kulturalno-oświatowa. 

Ogółem odbyło się: 

- 1 lekcja biblioteczna: Co kryją encyklopedie i słowniki-klucz do odnalezienia wiadomości (Sierakówek 9 osób) 

- Spotkanie czytelnicze: Ja czytam, Ty czytasz (Lucień - 12 osób) 

- Udział w akcji Cała Polska Czyta Dzieciom (Sokołów – 20 osób) 

- Czytanie na Polanie (Sierakówek, Sokołów, Solec – 115) 

 

XII. Realizacja zadań Gminnego Zakładu Komunalnego z siedzibą w Solcu 

I. Dział instalacyjno-budowlany: 

1. Odławianie oraz zapewnienie opieki psom z terenu Gminy Gostynin, 

2. Utrzymanie czystości na przystankach oraz w pasach drogowych Gminy Gostynin, 

3. Utrzymanie, konserwacja drzew i zieleni przydrożnej na terenie gminy Gostynin, 



4. Wykaszanie terenów przy świetlicach, przystankach i szkołach na terenie gminy Gostynin oraz boiska 

sportowego w m. Lucień, 

5. Równanie i wałowanie wraz z drobnymi naprawami w ramach bieżącego utrzymania dróg gminnych w m.: 

Rębów, Emilianów, Marianów, Gorzewo, Klusek, Białe, Antoninów, Miałkówek, Leśniewice Małe, 

6. Wypełnienie ubytków w nawierzchni asfaltowej dróg gminnych asfaltem na zimno w m. Feliksów, Sieraków, 

Helenów, Klusek, Białotarsk, 

7. Budowa odcinka sieci wodociągowej w m. Strzałki, 

8. Wykonanie utwardzenia z kostki betonowej przy budynku świetlicy wiejskiej w m. Kozice, 

9. Wykonanie i montaż konstrukcji stalowej do mocowania siatki piłkochwytu przy boisku w m. Lucień  

10. Naprawa ogrodzenia (wykonanie i montaż paneli ogrodzeniowych) przy szkole podstawowej w Lucieniu. 

 

II. Dział eksploatacyjny: 

1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 

2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 

3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, Skrzany, Rębów, 

Miałkówek,   

4. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej, 

5. Płukanie odcinków sieci wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

6. Wymiana uszkodzonych hydrantów na sieciach wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

7. Wykonanie konserwacji wylotu i rowów wód popłucznych ze stacji uzdatniania wody i oczyszczalni ścieków             

w  m. Lucień i Bierzewice. 

(Z sali posiedzeń wyszła radna Elżbieta Tyszkiewicz) 

Dużo się mówiło ostatnio, jakaś taka publiczna dyskusja trwała na temat dzierżawcy zalewu Piechota chciałem tutaj 

państwu jak gdyby trochę informacji przekazać żeby się też wiedzieli państwo jak to ewentualnie potem 

komentować wczoraj odbyło się pierwsze taki symboliczny powiedział zarybienie rybami kolorowymi to było 

rzeczywiście symboliczne to mają być ryby ozdobne które mają jakby przyciągnąć zwiększyć atrakcyjność tegoż 

zbiornika, właściwe zarybienie jest przewidywane przez Stowarzyszenie „Pro Fishing Sport” z Płocka, który jest 

dzierżawcą  już w tej chwili na czas nieokreślony pierwsza umowa była na 3 miesiące jak państwo pamiętacie wtedy 

rzeczywiście czynsz za ten dzierżawny był niewielki Natomiast w tej chwili jesteśmy w związaniu umowy na czas 

nieokreślony i czynsz będzie równorzędny tak jak płacił poprzedni dzierżawca także Nieprawdą jest że gdzieś tam 

za symboliczne pieniądze wydzierżawiają, takie sprawozdanie wczoraj tutaj przedstawili, że deklarują oczywiście 

prawdziwe zarybienie na przełomie października listopada w wysokości półtorej tony różnego rodzaju ryb.  Głównie 

to będzie karp, amur i co tam jeszcze innego uda im się zdobyć także półtorej tony  ryb wkrótce się pojawi w tym 

zalewie Piechota to na pewno też bardzo podniesie atrakcyjność tego zbiornika ilość chętnych którzy będą chcieli 

wykupywać stałe karty Stowarzyszenie Pro Fishing Sport” informuje o podjętych czynnościach związanych 

realizacją umowa na dzierżawę zalewu piechota Stowarzyszenie posadowiło śmietniczki ogólnodostępny wokół 

Zalewu Piechota wykonało pod budowę pod altanę śmietnikową zakupiło altanę zgodną z ustaleniami o wymiarach 

1,5 na 2m, miejsce posadowienia przedstawienie na załączonej mapce, zgodnie z ustaleniami z pracownikiem 

oddelegowanym z Urzędu Gminy Stowarzyszenie również przeprowadza regularne sprzątanie wokół Zalewu 

minimum 2x w tygodniu, zostały przeprowadzone 3 koszenia wokół Zalewu  i wału. 28 tak jak wspomniałem 

przeprowadzono pierwsze symboliczne zarybienie rybom ozdobną 8 października zorganizujemy zawody objęte 

umową z początkiem listopada planujemy przeprowadzić zarybienie zalewu operatem zgodnym z umową Pozostały 

jeszcze do wykonania pracy związane z czyszczeniem koryta  rzeki Skrwy i pracy konserwatorskie związane               

z operatem wodnoprawnym Stowarzyszenie prosi o aprobatę i prosiło nawet o jakieś spotkanie na forum sesji i tak 

umówiliśmy się na przyszłą sesję, zaproszę przedstawicieli tego Stowarzyszenia wtedy szerzej omówią o planach 



związanych z dalszą dzierżawą i planach inwestycyjnych bo takie też mają również w przyszłości przeprowadzić 

także na ten moment Wczoraj tak Osobiście byłem na Zalewie Piechota uważam jest tam czysto teren jest 

uporządkowany, Skrwa wykoszona czyli zgodnie z operatem wodnoprawnym nie mam zastrzeżeń co do dzierżawcy 

wyłonionego już mówię w trybie tego czasu nieokreślonego też jeszcze tak kończąc sprawozdanie z działalności 

chciałbym jeszcze państwa poinformować że dostaliśmy Uchwałą Rady Powiatu Gostynińskiego niemiły prezent,  

a mianowicie w sierpniu 2023 roku Rada Powiatu podjęła uchwałę o obniżeniu kategorii drogi powiatowej relacji 

Gostynin – Legarda – Rogożewek do kategorii gminnej argument którego użyto że ta Droga nie spełnia standardów 

drogi powiatowej ja mówię to publicznie i z pełną świadomością to jest najlepsza droga powiatowa na terenie całego 

powiatu nie chcę jej podminować z innymi powiatami ale na terenie powiatu gostyńskiego ta droga ona spełniała 

kiedyś kategorię dróg krajowych to argument że ona nie spełnia kategorii drogi powiatowej dla mnie jest nie do 

przyjęcia oczywiście wystosowaliśmy pismo do Wojewody Mazowieckiego w trybie nadzorczym żeby to Wojewoda 

odniósł się do tego bo my chcemy uchylenia tejże uchwały ale takie pismo stosowne poszło do Wojewody ale dzisiaj 

tam szperając już tutaj Pan Zastępca odnalazł że ta uchwała już została opublikowana w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Mazowieckiego, my dalej oczywiście będziemy te działania podejmować żeby ona nie stała się drogą 

gminną ponieważ mieliśmy ją  krótki okres bo ona była drogą gminą ja wtedy państwu przedstawiałem bo to jeszcze 

było w poprzedniej kadencji gdzie koszty utrzymania wtedy zimowego  tegoż odcinka 3 km to było 60% kosztów 

zimowego utrzymania w całej gminie więc i to jest ta prawdziwa przyczyna dla której myślę że Starosta obniżył 

kategorię i my robiliśmy zabiegi w momencie gdy powstała obwodnica Gostynina bo wtedy od tego czasu się to 

decyduje że ta Droga stała się wtedy najpierw drogą gminą zabiegaliśmy o to żeby ona była przynajmniej drogą 

Wojewódzką ponieważ ona logicznie by połączyła trzy drogi wojewódzkie czyli 265 581 i 573 to są trzy drogi 

wojewódzkie które idą przez miasto No i a poprowadzi się ulicą płocką i właśnie do obwodnicy to byłoby najbardziej 

logiczne rozwiązania niestety nie znalazło on wtedy poparcia zmiana kolejna Ustaw o drogach powodowała że ona 

się stała drogą powiatową No niestety Rada Powiatu na wniosek oczywiście Zarządu Powiatu uważam bo to bez 

tego nie było taką tą kategorię obniżyła i na dzień dzisiejszy zgodnie z publikacją w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Mazowieckiego ta droga jest gminną, będzie to duży ciężar. Tutaj mam troszeczkę pretensje do Pana 

Starosty bo wypadało chociaż rozmawiać na tym zanim ta uchwała została podjęta a takie rozmowy nie zostały       

w ogóle podjęte nie zostało nam zaproponowane i o to mam żal. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie, czy do przedstawionego 

sprawozdania mają Państwo Radni jakieś pytanie? Brak 

 

Do punktu 3-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę          

nr 450/XLV/2022 Rady Gminy Gostynin z dnia 29 grudnia 2022 roku   w  sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jako że ta uchwała będzie omawiana razem z uchwałą zmieniającą uchwałę 

budżetową do uchwały budżetowej chciałbym zgłosić autopoprawkę: wprowadzam do budżetu Gminy Gostynin na 

rok 2023 następującą zmianę w dziale 750 rozdział 75095 Pozostała działalność dokonuje się zmian planu 

wydatków bieżących w ramach realizacji projektu grantowego „Cyfrowa Gmina”, a mianowicie zmniejsza się plan 

wydatków z tytułu opłat z zakupów usług telekomunikacyjnych w kwocie 51.684,99 zł z przeznaczeniem na wydatki 

bieżące w wysokości 1.952,00zł na szkolenia pracowników niebędących członkami korpusu służby cywilnej oraz 

zwiększenia o kwotę 49.732,99zł z przeznaczeniem na zwrot niewykorzystanych dotacji oraz płatności tu chodzi     

o nie udało nam się w wyniku postępowań przetargowych prowadzonych dokonać zakupu jednego z urządzeń 

ważnego z uwagi nawet gdyby wyłoniony wykonawca po prostu wykonawca odmówił podpisania umowy z uwagi 

na po prostu brak sprzętu. 

 



Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: w uchwale budżetowej na 2023 rok w zakresie Dochodów bieżących dokonujemy 

następujących zmian; Urzędy naczelnych organów władzy państwowej kontroli i ochrony prawa oraz sądownictwa,  

Wybory do Sejmu i Senatu; zwiększamy plan dochodów bieżących z tytułu dotacji otrzymanej z budżetu państwa 

na realizację zadań bieżących zakresu administracji rządowej zgodnie z decyzją Krajowego Biura Wyborczego 

kwota 2.551,00zł, z przeznaczeniem na organizację i przeprowadzenie wyborów do Sejmu Rzeczpospolitej Polskiej 

i do Senatu Rzeczpospolitej Polskiej. W zakresie Referenda ogólnokrajowej konstytucyjne; dokonujemy 

zwiększenia planów dochodów bieżących z tytułu dotacji celowej otrzymanej z budżetu państwa na realizację zadań 

bieżących z zakresu administracji rządowej, zwiększenie o kwotę 901,00zł, zgodnie z decyzją Krajowego Biura 

Wyborczego z dnia 6 września z przeznaczeniem na organizację i przeprowadzenie referendum ogólnokrajowego 

zarządzanego na 15 października 2023 roku. W zakresie Bezpieczeństwa publicznego i ochrony przeciwpożarowej, 

Ochotnicze straże pożarne; dokonujemy zwiększenia planów dochodów bieżących z tytułu dotacji celowej 

otrzymanej z budżetu państwa na zadania bieżące realizowane przez gminę na podstawie porozumień z organami 

administracji rządowej, jest to zwiększenie o kwotę 13.500,00zł,  mowa tu o środkach finansowych przyznanych na 

podstawie umowy zawartej z Funduszem Pomocy Pokrzywdzonym - Funduszem Sprawiedliwości celem nabycia 

wyposażenia i sprzętu przez OSP Białotarsk. W zakresie Pozostałej działalności; dokonujemy zwiększenia planów 

dochodów bieżących z tytułu środków z Funduszu Pomocy na finansowanie lub dofinansowanie zadań bieżących 

w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy i jest to zwiększenie o kwotę 7.824,00zł,  środki pieniężne dotyczące 

zakwaterowania i wyżywienia obywateli Ukrainy. W zakresie Różnych Rozliczeń Część oświatowa subwencji 

ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego dokonujemy zwiększenia planu subwencji oświatowej o kwotę 

37.718,00zł, zgodnie z decyzją Ministra Finansów jest to ostateczna kwota subwencji wynikająca z ustawy 

budżetowej dla gminy na rok 2023. W zakresie Różnych rozliczeń finansowych dokonujemy zwiększenia planów 

finansowego z dwóch tytułów to jest zwiększenie z tytułu rozliczenia podatku od towarów i usług w wysokości 

727.636,43zł, oraz zwiększenia z tytułu środków z Funduszu pomocy na finansowanie lub dofinansowanie zadań 

bieżących w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy, jest to zwiększenie o kwotę 3.927,00zł, przeznaczeniem na 

dodatkowe zadania oświatowe związane z kształceniem wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi 

obywatelami Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. W zakresie Pomocy społecznej 

- Składki na ubezpieczenia zdrowotne opłacane za osobę pobierające niektóre świadczenia z pomocy społecznej 

tutaj mamy zmniejszenie dochodów bieżących o kwotę 1.300,00zł z tytułu dotacji celowej zgodnie z decyzją 

Wojewody Mazowieckiego. W zakresie Zasiłków okresowych, celowych i pomoc w naturze oraz składek na 

ubezpieczenia emerytalnej rentowe również zmniejszenie dochodów bieżących o kwotę 21.000,00zł, zgodnie             

z decyzją Wojewody Mazowieckiego, to zmniejszenie dotyczy realizacji zadań własnych związane z wypłatą 

zasiłków okresowych. W zakresie Zasiłków stałych również zmniejszenie dochodów bieżących o kwotę 15.500,00zł, 

z tytułu dotacji celowej również decyzja Wojewody Mazowieckiego zmiana dotacji dotyczy dofinansowania wypłat 

zasiłków stałych. W zakresie Pozostałej działalności zwiększamy dochody bieżące z tytułu środków z funduszu 

pomocy na finansowanie zadań bieżących w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy to jest zwiększenie o kwotę 

3.565,00zł, są to środki pieniężne na jednorazowe świadczenia pieniężne zapewnienie posiłku obywatelom Ukrainy 

oraz zapewnienie pomocy psychologicznej. W zakresie Edukacyjnej opieki wychowawczej - Pomoc materialna dla 

uczniów o charakterze socjalnym zwiększamy dochody bieżące o Kwotę 100.000,00zł z tytułu dotacji celowej 

zgodnie z decyzją Wojewody Mazowieckiego z przeznaczeniem na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów. W zakresie Pozostałej działalności; zwiększamy również dochody bieżące 

ze środków z funduszu pomocy na finansowanie zadań w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy to jest zwiększenie 

o kwotę 1.984,00zł i te środki zostaną przeznaczone dofinansowanie również świadczeń pomocy materialnej             

o charakterze socjalnym dla uczniów z Ukrainy. W zakresie Rodziny - Karta Dużej Rodziny zwiększenie dochodów 

z tytułu dotacji celowej otrzymanej zgodnie z decyzją Wojewody Mazowieckiego zwiększenie wysokości 210,00zł 



z przeznaczeniem na zadania związane z przyznaniem Karty Dużej Rodziny. W zakresie Pozostałej działalności 

zmniejszenie dochodów bieżących ze środków z Funduszu Pomocy na finansowanie 

zadań w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy o kwotę 26.000,00zł, zmiana to dotyczy zmniejszenia wypłat 

świadczeń rodzinnych dla obywateli Ukrainy. W zakresie Dochodów majątkowych; Bezpieczeństwo publiczne              

i ochrona przeciwpożarowa - Ochotnicze straże pożarne, zwiększamy plan dochodów majątkowych z tytułu dotacji 

otrzymanej z Państwowego Funduszu celowego na finansowanie kosztów realizacji inwestycji zakupów 

inwestycyjnych to jest kwota 16.500,00zł,  mowa tu o środkach finansowych przyznanych na podstawie umowy 

zawartej z Funduszem Pomocy Pokrzywdzonym Funduszem Sprawiedliwości, celem nabycia wyposażenia                  

i sprzętu majątkowego przez OSP Białotarsk. Zwiększamy również dochody z tytułu dotacji celowej otrzymanej         

z tytułu pomocy finansowej udzielanej między jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie zakupów 

i zadań inwestycyjnych to jest kwota 40.000,00zł, przyznana z Urzędu Marszałkowskiego jest to dotacja celowa na 

agregat prądotwórczy i przyczepę transportującą agregat dla OSP Sierakówek. W zakresie Wydatków bieżących -  

Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę, dostarczanie wody, tutaj mamy aktualizację planu 

finansowego Gminnego Zakładu Komunalnego, łączna kwota zmian wynosi 11.946,58zł. Gospodarka 

Mieszkaniowa -  Gospodarka gruntami nieruchomościami; zwiększamy dochody, zwiększamy wydatki bieżące          

o kwotę 8.711,01zł,  na zakup materiałów i wyposażenia, zmiana ta wynika ze zmiany w zakresie funduszu 

sołeckiego sołectwa Narodów – Rumunki. Jeśli chodzi o Administrację publiczną -  Urzędy gmin miast i miast na 

prawach powiatu w ramach aktualizacji planu dokonuje się zwiększeń wydatków w zakresie wynagrodzeń 

agencyjno-prowizyjnych 10.000,00zł,  zakup środków żywności 2.974,61zł, zakup usług pozostałych 82.600,00zł,  

opłaty za administrowanie i czynsze za budynki lokale i pomieszczenia garażowe 41.622,17zł, 6.912,74zł to jest 

zwiększony odpis dla Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych, zmiana ta dotyczy odmrożenia podstawy 

naliczenia zakładowego funduszu świadczeń socjalnych od 1 lipca 2023 roku, jednocześnie zmniejszamy plan 

wydatków bieżących o kwotę 2.974,61zł, z dodatkowych wynagrodzeń rocznych. W zakresie Promocji jednostek 

samorządu terytorialnego; zmniejszamy plan wydatków bieżących o kwotę 8.550,00zł, z wynagrodzeń 

bezosobowych i 1.458,30zł, zakupu materiałów i wyposażenia ta ostatnia zmiana dotyczy rezygnacji z zadania 

przez Sołectwo Halinów z organizacji pikniku rodzinnego promującego gminę dla mieszkańców sołectwa Halinów, 

jednocześnie zwiększamy Wydatki bieżące o kwotę 1.550,00zł, na nagrody o charakterze szczególnym 

niezaliczane do wynagrodzeń 3.000,00zł na zakup środków żywności i 4.000,00zł na zakup usług pozostałych.       

W Pozostałej działalności; w ramach aktualizacji planu dokonujemy zmian planu wydatków bieżących w ramach 

Projektu grantowego „Cyfrowa gmina”, to jest ta zmiana o której Pan Wójt wspomniał niewykorzystane środki 

przesuwamy na paragraf dotyczący zwrotów środków z niewykorzystanej dotacji jak również zwiększamy wydatki 

o charakterze majątkowym przesuwając środki z wydatków o charakterze bieżącym w wysokości 4.959,36zł.            

W zakresie Urzędów naczelnych organów władzy państwowej kontroli i ochrony prawa oraz sądownictwa;                    

w wydatkach bieżących Wybory do Sejmu i Senatu; zwiększamy plan wydatków bieżących o kwotę 5.840,00zł, na 

wynagrodzenia bezosobowe 551,00zł, na zakup usług pozostałych i jednocześnie zmniejszamy plan wydatków 

bieżących o kwotę 3.840,00zł na różne wydatki na rzecz osób fizycznych zgodnie z decyzją Krajowego Biura 

Wyborczego. Referenda ogólnokrajowe i konstytucyjne zwiększenie wydatków na  zakup materiałów i wyposażenia 

o kwotę 600,00zł, i 301,00zł, na zakup usług pozostałych. Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa; 

dokonujemy zwiększeń plan wydatków bieżących w zakresie zakupu materiałów i wyposażenia to jest łączna kwota 

zwiększenia 25.593,00zł. Kwota 13.500,00zł. pochodzi z dotacji celowej z Funduszu pomocy pokrzywdzonym 

funduszu sprawiedliwości. Dokonujemy również zwiększenia wydatków bieżących o łączną kwotę 20.682,00zł na 

dotacje celowe z budżetu na dofinansowanie zadań zleconych do realizacji stowarzyszeniom to są Ochotnicze 

Straże Pożarne i tak też zwiększamy dla OSP Sierakówek dotacje o kwotę 4.900,00zł, OSP Białotarsk kwota 

1.484,00zł, OSP Miałkówek kwota 1.800,00zł, OSP Sokołów 1.650,00zł, OSP Rębów 8.848,00zł, i OSP Gorzewo 

2.000,00zł. W Pozostałej działalności; zwiększamy wydatki bieżące o kwotę7.824,00zł, z tytułu świadczeń 



związanych z udzielaniem pomocy obywatelom Ukrainy. W zakresie Oświaty i wychowania; w ramach aktualizacji 

planów finansowego dokonujemy szeregu zwiększeń wydatków bieżących na wydatki związane z bieżącą 

działalnością naszych Jednostek Oświatowych i łączna kwota zwiększenia na oświatę w tej uchwale wynosi 

441.645,00zł. W zakresie Pomocy Społecznej również w ramach aktualizacji planu dokonujemy szeregu zmian 

wydatków bieżących, największa zmiana dotyczy oczywiście zwiększenia kwoty zakupu usług przez naszą 

jednostkę od innych jednostek, wynika to z faktu wzrostu kosztów pobytu pensjonariuszy w DPS i tutaj Łączna 

kwota zwiększenia na ten cel to jest 100.000,00zł,  a łączna kwota zwiększenia dla Pomocy Społecznej to jest 

121.491,00zł. W zakresie Edukacyjnej opieki wychowawczej - Pomoc materialna dla uczniów o charakterze 

socjalnym; 100.000,00zł, na stypendia dla uczniów i 1.984,00zł, również stypendia dla uczniów dla obywateli 

Ukrainy. W zakresie Rodziny - Świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego składki na 

ubezpieczenia emerytalnej i rentowne z ubezpieczenia społecznego, tu również jest dokonana analiza planów 

finansowego, dokonujemy szereg zmian i łączna kwota zmniejszenia wydatków wynosi w tym zakresie 34.000,90zł. 

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - Gospodarka ściekowa i ochrona wód; tu również po analizie planu 

finansowego Gminnego Zakładu Komunalnego dokonujemy szeregu zmiany w zakresie wydatków bieżących 

Łączna kwota zwiększenia na gospodarkę ściekową w tej uchwale wynosi 80.000,00zł, pozostałe zmiany to są 

zmiany dokonane w ramach paragrafu w planie finansowym tej jednostki. Na Pozostałą działalność również 

zwiększamy Wydatki bieżące to jest kwota 130.000,00zł na wynagrodzenia osobowe pracowników, 12.000,00zł na 

składki na ubezpieczenia społeczne, 2.885,00zł,  na składki na fundusz pracy oraz fundusz solidarnościowy, 

3.808,02zł, na państwowy fundusz rehabilitacji osób niepełnosprawnych, 84.032,99zł to jest zakup materiałów             

i wyposażenia, 6.915,00zł, na odpisy na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych. Jednocześnie zmniejszamy 

Wydatki bieżące o kwotę 12.693,02zł,  z tytułu dodatkowych wynagrodzeń rocznych i 26.915,00zł z tytułu zakupu 

usług pozostałych. Łączna kwota zwiększeń wydatków w tym dziale wynosi 280.032,99zł. Domy i ośrodki kultury, 

świetlice i kluby; zwiększenie wydatków bieżących o kwotę 4.550,00zł, na zakup materiałów i wyposażenia i ta 

zmiana wynika ze zmiany w zakresie funduszu sołeckiego sołectwa Choinek i to są wszystkie zmiany w zakresie 

wydatków bieżących. Łączna kwota zwiększenia wynosi 1.116 592,25zł. Dodatkowo w Wydatkach bieżących 

Wieloletniej Prognozie Finansowej wprowadziliśmy nowe przedsięwzięcie do realizacji to jest sporządzenie 

Strategii Rozwoju Gminy Gostynin z limitem wydatków 65.000,00zł, limit wydatków na rok 2023 wynosi 0,00zł, na 

rok 2024 65.000,00zł. Celem tego zadania jest diagnoza najważniejszych uwarunkowań i potrzeb rozwojowych 

oraz potencjału gminy, limit wydatków na ten rok wynosi 0,00zł,  natomiast chcemy jeszcze do końca roku zawrzeć 

umowę z wykonawcą stąd to przedsięwzięcie ma odzwierciedlenie w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Powyższe 

zmiany nie zmieniają kwoty deficytu uchwalonego w Uchwale Budżetowej Gminy Gostynin na rok 2023. 

Poproszę Pana Zastępcę Wójta. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: ja jeszcze tylko dodam tak o strategii chciałbym też z Państwem 

porozmawiać przy okazji rozmowy o budynku pod byłym DPS w Rogożewku. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek:  wspomnę o tylko o zmianach, które w zakresie wydatków inwestycyjnych na tej 

sesji są przedmiotem Państwa obrad. Pierwsza zmiana to jest w zasadzie przesunięcie zakupu kosiarki bijakowej  

do koszenia trawników z działu drogi 600 do działu 010 Inwestycje wodno-kanalizacyjne, kwota niezmienna 

22.000,00zł,  było w budżecie tyle i nadal ta kwota by pozostała. Następna zmiana to jest Rozbudowa sieci 

kanalizacji sanitarnej w miejscowości Bierzewice, w budżecie jest kwota 900.000,00zł, po przetargu, po wyliczeniu 

dodatkowych kosztów na nadzór i tak dalej jest to za duża kwota, prosimy o zdjęcie tej kwoty do kwoty 740.000,00zł, 

czyli obniżenie o 160.000,00zł, następna zmiana to jest Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Feliksów – 

Skrzany, tu prosimy o zwiększenie kwoty ze 150.000,00zł do 300.000,00zł, następna zmiana to jest Przebudowa 

drogi wewnętrznej w miejscowości Ruszków tu prosimy o, w tej chwili jest kwota na ten rok w budżecie 200.000,00zł, 

prosimy o obniżenie tej kwoty do kwoty 11.000,00zł., na ten rok, ale umieszczenie pozostałej kwoty czyli 

189.000,00zł, w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 2024 rok, ta zmiana podyktowana jest takimi 



uwarunkowaniami formalnoprawnymi, ta droga musi być rozbudowana, poszerzona, musimy pozyskać grunty i to 

się dzieje w tej chwili te wszystkie uzgodnienia decyzje są przeprowadzane ale wykonać drogi w sensie położenia 

dywanika asfaltowego w tym roku się po prostu nie da, nie zdążymy i dlatego prosimy o od razu zarezerwowanie 

kwoty na przyszły rok 189.000,00zł. Następna zmiana to jest Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Helenów, 

prosimy o zmianę tej nazwy, Przebudowa drogi Gminnej w miejscowości Helenów w nawiasie jest dokumentacja 

projektowa 40.000,00zł, na ten rok, prosimy o zmianę nazwy tej inwestycji na Rozbudowę drogi gminnej                        

w miejscowości Helenów i przeznaczenie na ten rok kwoty tylko 2.000,00zł,ł oraz jednocześnie przeniesienie jakby 

do WPF na rok przyszły kwoty  38.000,00zł. Jest to podyktowane też takimi wymaganiami formalnoprawnymi              

w roku bieżącym wystąpimy o decyzjach środowiskową, a w przyszłym roku będziemy kontynuować inwestycje. 

Następna zmiana to jest Przebudowa drogi wewnętrznej w miejscowości Miałkówek, w tej chwili jest w budżecie 

kwota 55.000,00zł,  prosimy o obniżenie tej kwoty do kwoty 7.200,00zł, i jednocześnie wprowadzenie do WPF na 

rok przyszłej kwoty 47.800,00zł. Jest to produkowane tym, że ta niewielka kwota przebudowa tej drogi właśnie 

55.000,00zł, jest potrzebna na uzupełnienie już podpisanej umowy z wykonawcą w ramach Polskiego ładu na 

przebudowę tej samej drogi, ale pewien odcinek drogi nie spełnia warunków drogi publicznej bo jest za wąskie           

i  chcemy to zrobić jednocześnie w ramach Polskiego ładu i poza ładem jako remont jako przebudowę drogi razem 

w przyszłym roku, bowiem wykonawca w tym roku mimo że jest podpisana umowa w roku bieżącym nie wykona tej 

drogi, ma czas do końca prawie przyszłego roku. Następna zmiana to jest Budowa kładki przez rzekę w 

miejscowości Lucień w budżecie jest kwota 35.000,00zł, prosimy o obniżenie tej kwoty do kwoty 30.803,00zł,  jest 

zawarta umowa, Pan Wójt czytał w swoim sprawozdaniu na projekt budowlany z firmą z Olsztyna i ta kwota jest 

wystarczająca żeby zapłacić za wywiązanie się wykonawcy z tej umowy. Następna zmiana to jest Budowa altany 

na działce gminnej numer 83/3 w Nagodowie w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Narodów – Rumunki, kwota 

w budżecie jest 29.711,01zł, prosimy o zmniejszenie tej kwoty do kwoty 21.000,00zł. Następna zmiana to jest 

Modernizacja budynku mieszkalnego gminnego nr 24 w Józefowie w budżecie jest kwota 30.000,00zł,  prosimy       

o zmniejszenie tej kwoty do kwoty 10.000,00zł. Następna zmiana to jest Cyfrowa Gmina- Program Operacyjny 

Polska Cyfrowa na lata 2014-2020, prosimy o zwiększenie kwoty która jest w budżecie czyli kwoty 94.827,88zł, do 

kwoty 99.787,24zł, czyli o niemal 5.000,00zł, następna zmiana to jest wprowadzenie nowej pozycji Zakup 

wentylatora oddymiającego dla OSP Białotarsk, tu potrzebna jest kwota 16.923,00zł,  następna zmiana Rozbudowa 

Szkoły Podstawowej w Emilianowie, w wyniku przetargu najtańsza oferta firmy która kwalifikuje się do podpisania 

umowy przewyższa kwotę którą mieliśmy w budżecie i Wieloletniej Prognozie w zasadzie finansowej na rok 

przyszły, więc prosimy o zmianę kwoty w budżecie na ten rok nie zmienia się kwota 450.000,00zł, natomiast                

w WPF na rok przyszły prosimy o zwiększenie tej kwoty o kwotę 279.500,00zł. Następna Termomodernizacja 

budynku Szkoły Podstawowej w Zwoleniu, w budżecie jest 50.000,00zł,  prosimy o zmniejszenie tej kwoty do kwoty 

20.000,00zł, ta kwota wystarczy bowiem wykonujemy tę inwestycję z Zakładem Komunalnym w Solcu, następna 

zmiana to jest Budowa budynku gospodarczego na terenie Szkoły Podstawowej w Sierakówku, kwota w budżecie 

jest 50.000,00zł, prosimy o zmniejszenie tej kwoty do kwoty 5.000,00zł. Następna zmiana to jest w budżecie 

Wykonanie odwodnienia, utwardzenia Szkoły Podstawowej w Sierakówku jest kwota 18.000,00zł, prosimy                   

o likwidację tej pozycji ale wprowadzenie podobnej pozycji pod inną trochę nazwą bardziej taką zgodną z wymogami 

Prawa budowlanego, czyli byłaby Rozbudowa instalacji odprowadzającej wody deszczowe wraz z urządzeniem 

wodnym wyprowadzającym je do gruntu oraz budową przyłącza na terenie Szkoły Podstawowej w Sierakówku, na 

ten rok potrzebujemy tylko 1.500,00zł, na przyszły rok 16.500,00zł, czyli WPF na przyszły rok potrzebna jest kwota 

16.500,00zł, następna zmiana to jest rezygnacja z Ogrodzenia terenu przy świetlicy wiejskiej  w miejscowości 

Choinek w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Choinek, kwota w budżecie jest 8.582,99zł, likwidacja do 0,00zł, 

natomiast zwiększenie następnej pozycji która nazywa się Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Choinek, 

działka będąca własnością Gminy z kwoty 2.000,00zł,  do kwoty 115.000,00zł,  następna zmiana to jest 

Modernizacja Świetlicy Wiejskiej Domu Ludowego w miejscowości Sieraków, w budżecie jest kwota 260.000,00zł, 



prosimy o zmniejszenie tej kwoty, po podpisaniu umowy o której  Pan Wójt też wspominał ta robota jest w realizacji, 

czyli zmniejszenie kwoty z 260.000,00zł, do kwoty 252.620,00zł. Następna pozycja nowa Budowa instalacji 

zbiornikowej na gaz płynny wraz wewnętrznej instalacją gazową świetlicy wiejskiej w miejscowości Sieraków, na 

ten rok nie potrzeba żadnych pieniędzy, ale na przyszły rok i tu prosimy o właśnie wprowadzenie do WPF kwoty 

7.380,00zł, na projekt tej instalacji. Następna zmiana to jest Budowa świetlicy wiejskiej na działce gminnej nr 25/4 

w Halinowie, w budżecie jest kwota 110.000,00zł,  prosimy o zwiększenie tej kwoty  o 20.000,00zł, czyli do kwoty 

130.000,00zł,  następna zmiana to jest Budowa świetlicy wiejskiej na działce gminnej w zasadzie nowa pozycja w 

ramach funduszu sołeckiego sołectwa Halinów Budowa świetlicy wiejskiej, tej o której przed chwilą czytałem i 

wprowadzenie, sołectwo chce wprowadzić kwotę 1.458,30zł. Następna zmiana to jest Budowa świetlicy wiejskiej w 

miejscowości Rogożewek, działka będąca własnością gminy -  dokumentacja projektowa i w budżecie na ten rok 

jest kwota 15.000,00zł, prosimy o zmianę tej pozycji, zmiany nazwy tej pozycji na Budowa świetlicy wiejskiej w 

miejscowości Rogożewek, pozostawienie na ten rok kwoty 10.000,00zł, bo tylko kosztowała dokumentacja 

projektowa oraz wprowadzenie do WPF na rok przyszłych kwoty 155.000,00zł. Pozostała podobna sytuacja jest w 

Budowie Świetlicy Wiejskiej w miejscowości Mysłownia Nowa, też w nazwie jest w tej chwili dokumentacja 

projektowa, też jest 15.000,00zł, prosimy o pozostawienie tej kwoty tytułem już zapłaconej dokumentacji 

projektowej na ten rok 10.000,00zł, i wprowadzenie do WPF na rok przyszły kwoty 155.000,00zł, podobna bardzo 

sytuacja jest z Budową budynku z przeznaczeniem na potrzeby sołectwa w miejscowości Nagodów dokumentacja 

projektowa taka jest nazwa obecnie jest kwota 15.000,00zł, prosimy o pozostawienie   o zmianę nazwy na Budowę 

budynku z przeznaczeniem na potrzeby sołectwa Nagodów bez tego dopisku dokumentacja projektowa już taka 

inwestycja tak będzie się nazywać inwestycja aż do jej zakończenia i pozostawienie kwoty również 10.000,00zł, 

tytułem zapłaconego już dokumentacji projektowej w tym roku i wprowadzenie do WPF na rok przyszły kwoty 

155.000,00zł. Następna pozycja nowa to jest Budowa instalacji zbiornikowej na gaz płynny wraz z wewnętrzną 

instalacją gazową w Świetlicy Wiejskiej w miejscowości Kozice, potrzebna jest kwota 2.000,00zł, tytułem 

zakończenia tej inwestycji, sprawy takie formalnoprawne. Następna pozycja zmieniana to jest Rozbudowa boiska 

szkolnego na terenie Szkoły Podstawowej w Zwoleniu, Pan Wójt dzisiaj to pokazywał, że w październiku ma być 

wykonana ta inwestycja, kwota w budżecie jest 210.795,51zł, prosimy o zwiększenie tej kwoty o kwotę 8.288,62zł, 

do kwoty 219.084,13zł. Następna zmiana to jest Przebudowa boiska szkolnego w miejscowości Krzywie, w 

budżecie jest kwota 50.000,00zł, prosimy o zwiększenie tej kwoty do kwoty 75.000,00zł, czyli o 25.000,00zł. 

Następna pozycja zmieniana to jest Modernizacja kompleksu sportowego Moje Boisko Orlik 2012 przy Szkole 

Podstawowej w Sierakówku, kwota w tej chwili w budżecie jest 422.340,00zł, prosimy o zwiększenie tej kwoty o 

435,60zł,, czyli do kwoty 422.775,60zł, tak jak Pan Wójt już wspomniał wczoraj zostało odebrane bez żadnych uwag 

i naprawdę bardzo dobrze wykonany remont tego boiska Orlik, w tej części od nawierzchni trawiastej. Następna 

zmiana to jest dotacja do Gminy Miasta Gostynina na wspólną realizację, na razie dokumentacji projektowej na 

Przebudowę drogi Miejsko-Gminnej, można tak powiedzieć bowiem granica przebiega wzdłuż tej drogi za 

składowiskiem odpadów w kierunku Nagodowa, jest kwota jest kwota 30.000,00zł,  prosimy o zmniejszenie tej 

kwoty do kwoty 13.530,00zł. Dokumentacja jest tańsza niż wcześniej Miasto i my przewidywaliśmy i ostatnia zmiana 

to jest wprowadzenie pozycji dofinansowanie Zakupu wyposażenia dla jednostki OSP Sierakówek agregat 

prądotwórczy przyczepa transportująca ten agregat czyli kwota 40.000,00zł.  Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie do 

przedstawionych zmian? Brak 

Opinia: 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

Głosowanie 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 



Uchwała nr 553/LI/2023 została przyjęta 13 głosami za  i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 4-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę 

Budżetową Gminy Gostynin na rok 2023 wraz z autopoprawką zgłoszoną przez Pana Wójta. 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Brak. 

Opinia: 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

Głosowanie 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 554/LI/2023 została przyjęta 13 głosami za  i stanowi załącznik do protokołu. 

(Z sali posiedzeń wyszedł Radny Janusz Brudnowski) 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: . Podjęcie uchwały w sprawie: zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado; ja wiem że nie jest łatwo podejmować 

taką uchwałę o zaciągnięciu dużego powiedziałbym zadłużenia, ale jak zwrócimy uwagę, zwróćcie uwagę, zwróćcie 

uwagę Państwo do załącznika inwestycyjnego przed chwilą zmienionej Uchwały Budżetowej i spójrzcie na kwoty 

podsumowanie całego tego załącznika to tylko w wydatkach tego roku planujemy 32.263.000,00zł, złotych na 

inwestycje, ujmując to razem z Wieloletnią Prognozą Inwestycyjną czyli umowy podpisane ze skutkiem finansowym 

na rok 2024 to jest ponad 46.500.000,00zł,  przeznaczonych na inwestycje. Nie w sposób tego wszystkiego zrobić 

za tylko pozyskane pieniądze bo pozyskaliśmy też bardzo dużo, zaraz podam Państwu przykłady jak w wyniku 

postępowań przetargowych zostaliśmy że tak powiem przyparci do ściany bo albo realizujemy biorąc te wszystkie 

dotacje rządowe i rozstrzygajmy inwestycje i podpisanie umowy z pełną świadomością że do tych środków trzeba 

dołożyć i środki również własne więc wyboru dokonywaliśmy tutaj z Panią Skarbnik na to, żeby jednak te inwestycje 

realizować. Państwo przyjmując uchwałę też oczywiście akceptowaliście to, bo to fajnie wygląda jak jeżeli chodzi      

o ilość zadań których się podjęliśmy w tym załączniku to jest 156 pozycji inwestycyjnych no to jest z czegoś trzeba 

to zrobić. A dla przykładu te wszystkie edycje Polskiego ładu które otrzymaliśmy dofinansowania, bardzo ładne 

dofinansowanie, jak najbardziej my się z tego cieszymy tak w ramach tej pierwszej edycji Polskiego ładu na zadania 

z Gospodarki wodno-ściekowej w zasadzie ściekowej dostaliśmy 9.500.000,00zł, w tej edycji Polskiego ładu,               

a postępowanie przetargowe musieliśmy rozstrzygnąć za 12.200.000,00zł,  kolejne Polski ład, gdzie dostaliśmy na 

ład drogowy prawie 10.000.000,00zł,  postępowanie przetargowe było 12.400.000,00zł,  czyli też kolejne środki 

trzeba dołożyć. Ład PPGR – ki, który będziemy realizować wkrótce, na który otrzymaliśmy też niespełna 

2.000.000,00zł,  ale 1.997.000,00zł, postępowanie przetargowe niestety to już było ponad nieco ponad 

3.000.000,00zł,  i tak wiele przykładów które tutaj bym wymieniał gdzie otrzymaliśmy dofinansowanie bardzo fajne, 

oczywiście z tego się cieszymy, ale niestety wszystkie postępowania przetargowe pokazują że trzeba dołożyć.          

Z  pełną świadomością też oczywiście, a ja to nigdy przed Państwem tego nie kryłem, realizacja budowy siedziby 

urzędu, ona się realizuje, umowa opiewa nad 14.600.000,00zł, a my do pozyskaliśmy dofinansowanie na to zadanie 

tylko 2.500.000,00zł, także musimy sobie zdawać sprawność świadomością że taki kredyt jest niezbędny żebyśmy 

te zadania w takim kształcie zrealizowali, a na przestrzeni moich 13 lat gdzie ja tutaj z Panią Skarbnik zarządzamy 

finansami Gminy Gostynin tak jak ja dokładnie pamiętam, gdzieś może trzykrotnie zaciągaliśmy niewielkie kredyty 

w wysokości tak do 1.000,000,00zł,  i na dzień dzisiejszy mamy sytuację bardzo klarowną, przejrzystą, my mamy 



do spłaty tylko 600.000,00zł, przy 86.000.000,00zł, budżecie. No to uważam że bez obaw ja tutaj  rekomenduję 

Państwu żeby się wyrazili zgodę na taki kredyt. Dziękuję. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: uchwalony deficyt Budżetu na rok 2023 wynosi nie tylko te 10.000.000,00zł, tak jak 

tutaj proponujemy Uchwałę na zaciągnięcie kredytu, bo w uchwalonym budżecie mamy zaciągnięcie kredytu             

w wysokości 14.329.294,23zł, natomiast cały deficyt środków czyli różnica wydatków nad dochodami wynosi ponad 

22.931.350,07zł, mamy 5 źródeł finansowania deficytu, kredyty tylko są jednym ze źródeł finansowania natomiast 

z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikających z rozliczeń dochodów            

i wydatków nim finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu pokrywamy deficyt 

wysokości 6.416.132,21zł, z rozliczenia środków na realizację programów projektów finansowanych z udziałem 

środków unijnych w wysokości 377.043,30zł, z wolnych środków które przeszły z roku ubiegłego w ponad 

895.000,00zł, i nadwyżki z lat ubiegów w wysokości 913.880,33zł. stąd też kredyt jest tylko jednym ze źródeł 

finansowania naszego deficytu który jest w wysokości ponad 22.000.000,00zł. Oczywiście tę spłatę tego kredytu 

planujemy w przeciągu 10 lat do 2033 roku planujemy spłacić ten kredyt, zobowiązania z tytułu kredytu będą 

pokrywane z dochodów pochodzących z wpływów z podatku dochodowego od osób fizycznych i to ma pokrycie      

w Wieloletniej Prognozie Finansowej, zabezpieczeniem spłaty kredytu proponujemy weksel in blanco wraz                  

z deklaracją wekslową, którą będziemy podpisywać z Panem Wójtem, tak jak Pan Wójt wspomniał dług Gminy 

Gostynin na dzień dzisiejszy jest najmniejszy ze wszystkich tych ostatnich lat wynosi 605.000,00zł, mamy tylko dwa 

zobowiązania dłużne, tutaj pożyczka Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

wysokości 200.000,00zł,  z czego 80.000,00zł, jeszcze zostanie nam umorzone i kredyt komercyjny w wysokości 

405.000,00zł., także zadłużenie, jeśli chodzi o dług w stosunku do naszych wydatków to jest niecały 1%, a łączna 

wartość wydatków Gminy na rok 2022 wynosi już prawie 90.000.000,00zł,  stąd też konieczne jest pokrycie ich         

z kredytu komercyjnego. Tak oczywiście zrobimy zapis ogłaszając przetarg na kredyt długoterminowy, że jeżeli nie 

pojawi się taka konieczność to zaciągniemy kredyt w kwocie niższej o ustalonej od ustalonej bez dodatkowych opłat 

i prowizji tak będziemy w specyfikacji takie zapisy umieszczali jak również jeżeli nie wykorzystana część kredytu 

żeby została zaliczona na poczet ostatnich rat kredytu. Będziemy też zapisywać w specyfikacji również możliwość 

zmiany harmonogramu spłaty żeby też to następowało bez dodatkowych opłat i prowizji, będziemy proponować 

jako stawkę kredytu tutaj stopę procentową najprawdopodobniej wibor jednomiesięczny tutaj jeszcze rozważam 

czy 3-mczny czy 1-mczny, plus marże banku. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Pani Skarbnik, czy ktoś z Państwa Radnych 

ma pytanie? Brak. 

Opinia: 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

Głosowanie 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 555/LI/2023 została przyjęta 12 głosami za  i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany 

Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Huta Nowa, części wsi 

Zuzinów i części wsi Aleksandrynów, gmina Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek:  Wysoka Rada już zatwierdziła ten plan uchwałą na sesji marcowej, niemniej 

służby Wojewody zawsze uchwały sprawdzają i tym razem to się również stało i wychwyciły pewne małe błędy 

które zostały od tego od kwietnia pewnie uzupełnione, poprawione i po tych poprawkach Wysokiej Radzie  

przedkładamy już uchwałę z tymi uzupełnionymi brakami, małymi ale jednak trzeba było zmienić. Dziękuję. 



Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

Opinia: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Głosowanie 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 556/LI/2023 została przyjęta 12 głosami za  i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 7-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: 7. Podjęcie uchwały w sprawie: zbycia             

w drodze bezprzetargowej  działek  nr ewid: 163/5 o pow. 0,0194 ha, 163/6 o pow. 0,0188 ha, 163/7 o pow. 0,0310 

ha położonych na terenie wsi  Sierakówek gm. Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: ta uchwała była omawiana na wczorajszych komisjach, powiem tylko że w wyniku 

rozbudowy szkoły w Sierakówku która to bardzo ważna i bardzo potrzebna, inwestycja nastąpić musiała i nastąpiła 

jakby nastąpiło uporządkowanie dojazdu do działek tych o których Pani Przewodnicząca przed chwilą czytała,           

w związku z tym nastąpił podział działek, były dom nauczyciela oczywiście i po podjęciu tej uchwały Pan Wójt 

będzie czynił swoje uprawnienia, będzie wykonywał swoje uprawnienia poprzez zbycie tych działek na rzecz 

sąsiednich nieruchomości ,czyli właścicieli działek tych koło domu nauczyciela. Te działki małe o których tutaj mowa 

w tej uchwale nie są samodzielnymi działkami budowlanymi, może być to w trybie bezprzetargowym zbyte na rzecz 

właścicieli działek tych właściwych. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: dzięki temu pozbędziemy się służebności dojazdu dla tychże właścicieli 

przez teren szkoły.  

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: tak jest 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

Opinia: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Głosowanie 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 557/LI/2023 została przyjęta 11 głosami za, 1 głos wstrzymujący się i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego gruntów zabudowanych stanowiących działkę 

nr ewid. 134/1 o pow. 0,2442 ha i gruntów niezabudowanych stanowiących działkę nr ewid. nr 135/7 o pow. 0,1023 

ha położonych na terenie wsi Białe gm. Gostynin.  

Tutaj w tym punkcie chciałam poinformować że tuż przed sesją Sołectwo Białe - Antoninów złożyło taki wniosek na 

piśmie z prośbą wniosek do Rady Gminy Gostynin z prośbą o zdjęcie z porządku obrad punktu właśnie tego 

procedowanego w tym momencie, punktu dotyczącego sprzedaży gruntów w miejscowości Białe i z tego powodu 

że nie jest to zgodne ze statutem Gminy Gostynin wniosek w tym trybie nie mógł być rozpatrzony w związku z tym 

tutaj w drodze wyjątku proszę o zabranie głosu jeżeli ma życzenie Pani Sołtys, proszę bardzo. 



Pani Sołtys Sołectwa Białe – Antoninów:  nie mam przed sobą tego pisma, w większości dotyczyło mieszkańców 

gminy, powiem tak; Państwo podejmujecie różne uchwały różnych sołectw między innymi akurat tej uchwały, którą 

żeśmy na początku jak przytoczę, składaliśmy do Urzędu wniosek który też był nie wiem czy Pan Wójt zgłosił  

ostatnio na sesji, że składaliśmy  wniosek do Wójta i też został odrzucony z tego względu, że nie było to uchwałą 

zebrania wiejskiego. Podjęliśmy, było zebranie 20 września po byłym Centrum Kultury, uczestniczył w tym zadaniu 

również Wójt, nasz Radny i zebranie wiejskie podjęło taką uchwałę żeby środki które w pierwszym wniosku było 

całe środki przekazać na utrzymanie tegoż budynku ze względu na to, że jeśli Gmina boryka się z finansami nie 

jest w stanie zbytnio utrzymać tego budynku więc Sołectwo wyszło z taką propozycją żeby przeznaczyć część 

środków czyli 15.500,00zł, na utrzymanie właśnie tego budynku w Białym. Pomimo tego że wniosek wpłynął, być 

może właśnie ten czas jest bardzo krótki bo 7 dni 20 , my też jako Sołectwo mieliśmy mało, zbyt mało czasu tak 

żeby to wszystko, wniosek wpłynął też do Urzędu z potwierdzeniem nie wczoraj tylko przedwczoraj tak zostały data 

wpłynięcia jest, no i w tej chwili odpowiedź na tego wniosku też jako Sołectwo dzisiaj Państwu przedstawiamy tu 

na Radzie tak, do czego zmierza wogóle Sołectwo. Sołectwo zmierza do tego że nie jest zainteresowana w ogóle 

w tej chwili co tam jest ta siłownia postawiona to jest taki powiem nie żadne nas w tej chwili nie interesują blaszaki 

czy tam jakieś z tego stylu nie wiem świetlice tak, bo w tym miejscu jest budynek który on już jest od wielu lat 

zbudowany przez mieszkańców własnymi siłami i za własne pieniądze.  Tak to było w tych latach wcześniejszych 

kiedy to jeszcze nie przeszło przez Oświaty na Urząd Gminy, mimo tego żeby tak pozbywać się tak pięknego 

miejsca w którym znajduje się budynek właśnie w całym centrum zainteresowania tego naszego sołectwa, nie chce 

sołectwo pozbywać się ewentualnie przeznaczyć tak jak mówiliśmy te środki i zacząć rozpocząć  tam działanie, 

działalność dla KGW zawiązać. Ale ze względu na to że, ciągle borykamy się z tym że nie mamy tego punktu nawet 

spotkania wspólnego dla mieszkańców, bo nie ma w tej chwili, powiem mamy akurat z tego funduszu przeznaczone 

wcześniej jakby siłownia i sześć ławek ze stołem piknikowym, który w tej chwili jest obecny na mojej posesji 

zabezpieczony żeby wiadomo jeszcze to nie jest zlokalizowany w tamtym miejscu i uważamy, że takie w tej chwili 

miejsce jak tutaj cały czas właśnie tematy sprzedaży tej nieruchomości, dokładnie w krótkim czasie, miesiąc po 

miesiącu, tydzień po tygodniu, trzeba być bardzo spostrzegawczym na to wszystko jak sołectwo ma się tu zachować 

w tak szybkim tempie nawiązać to co Państwo planujecie, tak bo plan na pewno był dużo wcześniej. Ja wrócę może 

jeśli Państwo pamiętacie też byłam radną w tamtej kadencji, zostałam sołtysem więc nie zmierzam do tego bo 

obecność moja która była też zmierzaliście Państwo do sprzedaży tej nieruchomości, ale no ze względu na 

sprawowaną mandat tak ten który wykonywałam no i może uratowało się po prostu zatrzymać to byłe Gminne 

Centrum Kultury. Nie mówiąc, nawiązując do tego że było to Gminne Centrum Kultury i Państwo żeście mówili że 

jest to teren taki ostatni jak gdyby, że wiele osób tam nie dojeżdża, ale tak samo jak gdybyście Państwo mieli od 

nas mieszkańcy jechać w wasze tereny, to by się tak samo skupiało. Ten budynek powiem szczerze to nie jest tak 

łatwo sobie podejść do tego że sprzedać go, bo się sprzedaje raz tak i zachowanie tego tej kultury, tej 

społeczeństwa na tym terenie po prostu zanika, zanika ze względu na brak działalności. Jesteśmy jak gdyby 

wykluczeni z tego wszystkiego tak wyklucza się społeczeństwo. Myślę że gdybyście Państwo spojrzeli tak sobie na 

danym terenie u każdego z was i byście zostali z takim problemem jak w tej  my, to zapewne byście bronili swojego 

terytorium, swojego okręgu. Ja myślę że my jako Sołectwo teraz takich władzy nie mamy, ale jest nasz Radny który 

nasz okręg reprezentuje czy nasze przepraszam Sołectwo Białe - Antoninów i też bym prosiła żeby chociaż na tej 

sesji odniósł się czy też nie jest w jego interesie żeby te Gminy Centrum funkcjonowało, przepraszam, ten budynek 

pozostawić mieszkańcom do dysponowania ich działalności którzy chcą po prostu rozpocząć tam działania. Nie 

wiem czy wszystko już powiedziałam, oczywiście że coś tam zapamiętałam. Także prosimy Państwo żebyście się, 

też zbliżają się wybory samorządowe, myślę że też każdy będzie oceniał każde działanie każdego radnego bo 

Państwo sami żeście skupiali się w tym Gminnym Centrum Kultury, tak żeście się gromadzili, funkcjonowało w jakiś 

sposób No ale jeśli zostanie ta nieruchomość i nie sprzedacie, myślę że zaczną mieszkańcy funkcjonować                     

i realizować swoje cele. Dziękuję.  



Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, tutaj z tego co wszyscy radni pamiętają gdzieś 

tam na komisjach toczyły się rozmowy na ten temat, także na pewno my jako Rada i Pan Wójt nie chcemy 

pozostawić sołectwa bez że tak powiem żadnego zaplecza, na pewno gdzieś jakiś pomysły są, ale może Pan Wójt. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: tak dokładnie, Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado o temacie sprzedaży 

tego obiektu rozmawiamy od ponad roku i Państwo podjęliście już taką uchwałę dwukrotnie o tym o przeznaczeniu 

tejże sprzedaży, w tej chwili w sierpniu zaproponowaliśmy Państwu po trzech nie skutecznych licytacjach drogę 

bezprzetargową czyli negocjacji, ale obawiam się o taki tryb. Więc dlatego dzisiaj wracamy do tego trybu 

przetargowego sprzedaży tej nieruchomości, doskonale wiecie Państwo bo być może ktoś zaglądał do wyceny tej 

że nieruchomości, tam jest ponad 500 m2 powierzchni użytkowej tych budynków, na cele sołectwa jest to 

zdecydowanie za duży obiekt i bardzo kosztowny w utrzymaniu, po to żeby się odbyły czy tam cztery, pięć, nie 

wiem no niech będzie 10 spotkań w ciągu roku dla 30 - 50 osób i tak dalej to nie potrzeba takiej powierzchni, a to 

że przeznaczyło Sołectwo fundusz sołecki, fundusz sołecki to są takie same pieniądze budżetowe jak każda inna 

złotówka czy tylko one są tylko nazwane funduszem sołeckim, a jest to wydatek finansowy Gminy. Także ta 

argumentacja mnie nie przekonuje, ja paru krotnie się spotykałem z mieszkańcami sołectwa Białe – Antoninów, nie 

wycofywałem się nigdy tylko powiedziałem że to za bezcen nie pozwolę sprzedać, muszą mieć to godziwe 

pieniądze i wtedy z tych pieniędzy uzyskanych ze sprzedaży jakąś część przeznaczymy na zorganizowanie 

świetlicy wiejskiej tak jak jest wielu innych sołectwach o powierzchni nie wiem 50 m2, 100 m2, ale nie 500 m2.  

Radny Piotr Lemański: ja może tutaj też się odniosę do tutaj do tego tematu bo w pewnym sensie rozumiem 

mieszkańców i w pewnym sensie będąc radnym rozumiem też tutaj stanowisko Pana Wójta, ja tylko też chcę to 

podkreślić, że nigdy nie byłem też za tym żeby to tak jak Pan Wójt powiedział doszło do sprzedaży za jakieś tam 

pieniądze które nie będą adekwatne za ten budynek i tutaj też z całą stanowczością chce potwierdzić to, że będę 

zabiegał i ubiegał się o to żeby mieszkańców nie tak jak Pan Wójt też tutaj wspomniał nie pozbawić bez lokalu. Tak 

jak tutaj słyszeliśmy wcześniej w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Gostynin pewne kwoty są dedykowane 

już na podobne takie inwestycje odnośnie świetlic i tam są przykładowe kwoty żeśmy tutaj słyszeli, ja sobie też to 

zanotowałem że są to kwoty rzędu 155.000,00zł, tysięcy plus dodatkowe jakieś tam koszty związane z projektami 

bądź tam innymi jeszcze mediami, przyłączami. Także ja tutaj pragnę zapewnić Panią sołtys i mieszkańców 

sołectwa Białe – Antoninów, że nie pozostaną bez świetlicy, bez lokum. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: proszę Panie Radny. 

Radny Marek Balcerzak: Panie Wójcie, ja tutaj apeluję i proszę, wprowadziliśmy dzisiaj dużo inwestycji na świetlicę 

w różnych sołectwach, ja bym tylko prosił żeby nie czekać tak jak Pan Wójt powiedział na sprzedaż i z tych pieniędzy 

tylko po prostu wprowadzić do budżetu środki znaleźć teren i jak teren jest to tym bardziej wprowadzić środki, 

oszacować i wprowadzić do budżetu nawet do WPF, rozpocząć w tym roku żeby mieszkańcy wiedzieli że już coś 

mają. Wiadomo że jeżeli zaczniemy budowę w momencie gdy sprzedamy, no to ta inwestycja dwa lata powiedzmy 

czy może być realizowana i wtedy sołectwo rzeczywiście nie będzie miało tego lokum przez ten okres, jeżeli taką 

decyzję podjęliśmy i ja też ją popieram, bo uważam że  jest to za duże lokum dla działalności tylko sołectwa                    

i utrzymywania tego budynku. Dlatego proszę żeby po prostu wprowadzić to jak najszybciej do budżetu i zacząć 

realizację nie wiązać tego ze sprzedażą bo taką decyzję realizację nie wiązać tego ze sprzedażą, bo taką decyzję 

i tak podjęliśmy i wcześniej czy później ten obiekt zostanie sprzedany. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos w tym punkcie? Brak. 

Opinia: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Głosowanie: 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 



Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 558/LI/2023 została przyjęta 8 głosami za, 4 głosy wstrzymujące się i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Informacja Przewodniczących komisji                 

o realizacji wniosków komisji.       

Komisja Budżetu i Finansów wniosków nie wypracowała.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska wniosków nie wypracowała. 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej wniosków nie wypracowała. 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 10-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała:  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi bądź spostrzeżenia do przesłanego protokołu z poprzedniej sesji? 

Brak. 

Protokół z obrad L Sesji Rady Gminy został przyjęty 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 11-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: Pani Przewodnicząca, Panie Wójcie, Państwo Radni; może chciałbym jeszcze tak 

rozwinąć tę myśl odnośnie tej drogi, odnośnie Uchwały Rady Powiatu, która została podjęta 24 sierpnia tego roku, 

a 5 września już została opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego oczywiście. Po 

pierwsze skierowaliśmy bardzo takie mocne pismo do Pana Wojewody, Wojewoda przekazał  pewnie służbom żeby 

zwrócił uwagę na tę uchwałę czy ona aby na pewno jest podjęta zgodnie z przepisami prawa. Naszym zdaniem 

nie, ale to nasze zdanie takie jest. Nie otrzymaliśmy żadnej odpowiedzi na to, poza tym Pan Wojewoda, jego służby 

mają jeden miesiąc na ocenienie uchwały, ta uchwała myślę że nie została oceniona, sprawdzona, tak mi się 

wydaje, ale już na pewno nie otrzymaliśmy my żadnej odpowiedzi na nasze pismo od Pana Wojewody. Publikacja 

z tego co się zorientowałem w Dzienniku Urzędowym Województwa jeszcze nie oznacza, że ta uchwała jest 

prawomocna, bo przecież Pan Wojewoda ma czas sprawdzenie tej uchwały, po pierwsze. Niestety tak się dzieje, 

że można zgłosić wniosek czy wysłać uchwałę do publikacji do Radomia, natomiast Wojewoda jeszcze ma czas na 

jej sprawdzenie, to jest dla mnie trochę dziwna w ogóle taka prawna instytucja tego wszystkiego, ale tak jest, można 

ogłosić, można zamieścić uchwałę niesprawdzoną, a później ewentualnie Wojewoda uzna, że ta uchwała jest             

z jakichś powodów być może, mam nadzieję przynajmniej w naszej sprawie niedostatecznie albo w ogóle 

niezgodna z prawem, więc mamy nadzieję, że Pan Wojewoda przychyli się i głęboko spojrzy na treść tej uchwały         

i w zasadzie jej zgodność z prawem, bo Pan Wójt podkreślał i moim zdaniem również najważniejsze znaczenie dla 

Powiatu to mają koszty utrzymania, wysokie koszty utrzymania tej drogi głównie w okresie zimowym, ale my też 

nie mamy pieniędzy na, może daleko idąc trochę żartując być może to Rada Wysoka niech podejmie uchwałę, że 

przekazuje drogę gminną czy dwie drogi do powiatu, już przepraszam za taki żart, ale to trochę jest na tej samej 

zasadzie. Rada Powiatu, Zarząd najpierw, a później Rada Powiatu no niby skorzystała z tej kaskadowej takiej 

możliwości przekazywania drogi, która kiedyś była przecież drogą krajową, absolutnie spełnia, tak jak Pan Wójt 

podkreślił to jest najlepsza droga powiatowa pewnie na terenie całego naszego powiatu jeśli chodzi o jej parametry, 

a powiat twierdzi, że ona nie spełnia wymogów drogi powiatowej, a przecież został jej nadany numer 1000 już nie 

pamiętam ileś tam, czyli spełnia, ewidentnie spełnia wymogi techniczne stawiane drogom powiatowym tylko ze 

względów finansowych powiat chce się jej pozbyć i poprosić gminę i jakby wskazać gminę, że gmina teraz od tej 

pory ma utrzymywać ten drogę. Jeśli Pan Wojewoda załóżmy w trybie nadzorczym nie uchyli tej uchwały, 



oczywiście ma takie prawo, to mamy możliwość jako gmina skarżyć tę uchwałę do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego i z krainy przypadku pewnie tak zrobimy, bo absolutnie nie zgadzamy się z argumentacją                  

i w ogóle z taką uchwałą, żeby ta droga przeszła na gminę, żeby była drogą gminną tylko i wyłącznie drogą gminą, 

a ona tak naprawdę to powinna być chyba drogą co najmniej, nie co najmniej tylko drogą wojewódzką, ale z racji 

przepisów o drogach publicznych stała się drogą powiatową i powinno tak pozostać. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję. 

Radny Stanisław Wasiński: ostatnio na zebraniu w Strzałkach mówił Pan, że już jest rozstrzygnięty ten przetarg na 

kruszywo, kiedy on będzie? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: już ja podpisałem umowę, czekamy na zwrotne podpisanie umowy,                

w przyszłym tygodniu powinno być już dostawa. 

Radna Ewa Michalska i ja chciałam jeszcze przekazać informacje dotyczącą suszy, gdyż w tym roku wystąpiła 

susza, dosyć duża na terenie Gminy Gostynin, było złożone dużo wniosków, ale oprócz wniosków które oszacowała 

komisja klęskowa na terenie gminy każdy rolnik musi jeszcze złożyć do 15 października w aplikacji z profilem 

zaufanym i oszacować i wysłać wniosek, to jest bardzo ważne bo musi być przez każdego rolnika jednak wysłany, 

to tyle dziękuję.  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: przyjmując wnioski uczulaliśmy rolników więc są świadomi, a kto ma 

trudności to staramy się pomóc. 

 

Do punktu 12-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 14.10. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska podziękowała Radnym, Wójtowi Gminy, Zastępcy Wójta Gminy, 

Sekretarzowi Gminy, Skarbnik Gminy, wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach LI Sesji Rady Gminy                 

i zamknęła je. 

 

 

Protokółowała: 

B. Gospodarowicz 
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